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Zadruga mozirje
Z g o r n i e s a  v r i j s k a  k m e t i j s k a  

z a d r u g a  M o z t j e  z .  o . o .

m
LCD 32SIP831VAHD 
GORENJE - 329 f

Pralni stroj BEKO 
(1000 obr.) - 235 €

Zamrzovalna skrinja 
(230 L ) -  38 9,90 .€  
(2901 .)-414*30 €

NEZIVILSKE TRGOVINE
-PCLjubija, Cesta na Lepo Njivo 4, Mozirje, 837-07-80 

M-g B L  837-07-81
| |  837-07-82

-železnina Gornji Grad, Attemsov trg 8, 839-44-20 
-Železnina Ljubno, Foršt6, Ljubno, 584-12-41
-  Železnina Luče, Luče 34, 584-40-24
- Blagovnica Ljubno, Plac 14, Ljubno, 584-10-20
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ilače - moške
I 2 2 ,6 6  €

Jeans hlače - ženske
17,50 €

-Trgovina Šmarno, Šmartno 74, Šmartno/Dreti, 584-51-32 
-Trgovina Bočna, Bočna 6 3 ° G. Grad, 584-50-05
- SP Gornji Grad, Attemsov trg 8, G. Grad, 839-43-20 
-Trgovina Nova Štifta, Šm iklavž3, 584-75-09
- Market Rečica, Rečica 115, Rečica ob Savinji, 03/838-80-84 
-Trgovina Radmirje, Radmirje 11, Ljubno, 838-80-42
- SP Foršt, Foršt 6, Ljubno, 584-10-35
- SP Luče, Luče 105, Luče, 839-43-10

Jesenska akcija Mercator
17. - 29. 9.2009
Jogurt Aktivia 4/11,74€ 
Tuna Rio Mare 3,62€, 
Cviček KZ Krško 3,13€

Tekstil Gornji Grad, /

Jabolka iz Bizeljsko-Sremiškega okolja 
(Elstar, Jonagold, Gloster, Zlati deiišcs, 
Idared, Grany smith. Fuvi) 
za ozimnico 0,53 €/kg 
-leseni/kartonski zaboj 10/1 ali 15/1 
Industrijska jabolka za prešo 
(pvc vreče 30/1) 0,11 €/kg

Grozdje iz Bizeljsko-Sremiškega okolja 
(Laški rizling, Štajerska belina,
Rumeni plaveč. Šipon, Žametna črnina)
0,51 €/kg

Ugodne jesenske 
cene KAN-a 50/1 - Kutina

Ministrstvo za zdravje opozarja, da prekomerno 
uživanje alkoholnih pijač škoduje zdravju.

Persil - Gold 4/111,98€

Koruza v rinfuzi - lasten dvig

- Kmetijska preskrba Sp. Reč ica  14, 
Rečica 838-80-03 0,17 €/kg

AKCIJA PODRAVKA
akcija traja od 3.9.2009 do 29.9.2009

T0 NDACH 'h
NARAVNA OPEČNA KRITINA

ov trg 8, G. Grad, 584-30-36

Vseslovenska jesenska akcija 
izdelkov TONDACH

Juha kremna z jurčki 
Juha gov. kocka 132g 
Juha svatovska 
Golaž gov. 200g 
Ragu piščanec 200g 
Omaka z govedino 200g 
Pelati 400g 
Fižol rjavo zrnje 400g 
Grah 280g

SP Ljubno, Plac 14,
Ljubno, 584-11-74

Izdelki iz Gen - linije
Keks gen čaj. 750g
Jajca gen 10/1
Moka gladka gen 1kg
Polžki gen 32 0,5
Olje gen rastlinsko 1/1, 2 /1 , 5/1
Pijača gen gazirana Cola 2L
Pijača gen gazirana Ora 2L
Voda 902 0,5L; 1,5L

Trgovina Solčava, Solčava 17,
Solčava, 839-43-30

Zbiramo naročila za: 
-krompir (krmni, jedilni) 
-ozimnico (zelje, čebula)«
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Laminati ugodno

, A  VELIKI KONCERT V ŽIVO V MOZIRJU
jansamblai

TONETA RUSA

PRODAJNA MESTA: r e z e r v a c i j e

Mozlrle: Kava bar »2AKO« Šp.Retlca : Gostiln» »MARKELJ^ IN INFORMACIJE

Llubno: Gostiln» » PRI MESARJU J Čute : Gostilna »KMET. , , -------- -.
Rečica ob Savlnll : Gostiln« .CUJE2 *  (  031/415-100

KMETIJSKA ZADRUGA 
ŠALEŠKA DOLINA z.o.o., Šoštanj

TROSILEC 
ORION 40-R-CL

(S 6 .8 9 0 ,0 0  €

VREČE ZA 
OBTEŽITEV 
SILOSA 

1,2 0  €

Informacije:
- KT Šmartno ob Paki
896 52 52 ali 051 317 024

- TPC Šoštanj
898 49 88 ali 031 359 069

- KT Velenje
897 28 30 ali 051 353 783

VRTNA 
K O SILN ICA  
PARTNER 
P51-450SM  

1 9 9 ,0 0  €

j IZOLACIJA 
[ ISOVER D O M O  14

PR IK O LIC A  
S IP  SENATOR 
2 6 /9  P R O  
11.900,00  €

A K CIJA  V MESECU 
SEPTEM BRU!!! 

-2.000 €
FO LIJA 
ZA SILIRAN JE, 
4  m , 6  m ,  8  m

6 ,6  m 2

BRZO- 
PA RILN IK  
IN O X  8 0  L

229,00 €

ROKAVICE 
NYLON, 
sive, bele

22,90 €/rcil 1,75 €/kg 1,0 0  €

K m etijsk a  za d ru g a  Šaleška d o lin a z v a m i in za vas
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OSREDNJA
KNJIŽNICA

CELJE
T retja stran  )

Sejemske priložnosti
V Celju je predvčerajšnjim zaprl svoja vrata 

največji in najpomembnejši tovrstni sejem v 
tem delu Evrope -  Mednarodni obrtni sejem 
(MOS). Vsi dosedanji predsedniki slovenskih 
vlad so se radi pokazali na njem in tudi letos ni 
bilo drugače -  sejem je odprl aktualni premier 
Borut Pahor.

V več kot štirih desetletjih je  MOS postal pra
vo poslovno središče s predstavitvijo najboljših 
dosežkov domačega in tujega podjetništva. Na 
letošnjem sejmu seje pod sloganom Dobre en
ergije neposredno predstavljalo 1.017 podjetij 
iz 14 držav, če pa prištejemo še zastopana 
podjetja, številka naraste na 1.681 podjetij iz 
33 držav. V osmih dneh se je  na celjskem se
jm išču zvrstilo več kot 80 strokovnih prireditev, 
posvetov, srečanj, okroglih miz in predavanj, 
42. MOS pa so obiskale tudi številne gospodar
ske delegacije iz tujine.

Da ne bo pomote, ne gre za brezplačno in še 
manj plačano reklamo za Celjski sejem, želim 
le opozoriti na izjemno poslovno priložnost, ki 
jo  predstavlja MOS za našo dolino in še pose
bej za našo turistično ponudbo. Pozdravljam 
odločitev zgornjesavinjskih turističnih ponud
nikov, da se predstavijo na sejmu, saj so očit
no ugotovili, da toliko ljudi na enem mestu, tako 
rekoč na pragu doline, vendarle predstavlja ve

lik potencial obiskovalcev, v katerega je vred
no investira ti. Drži, da so sejem ske pred
stavitve drage, vendar praksa po vsem svetu 
govori, da (še vedno) prinašajo rezultate.

Prav tako pomembno se mi zdi spoznanje, 
da je  v turizmu povezovanje obvezno, če želiš 
uspeti, v konkretnem primeru pa to pomeni 
sodelovanje pri p rom ociji ne sam o znotraj 
Zgornje Savinjske doline pač pa celotne SAŠA 
regije. Mimogrede -  če je verjetni neuradnim 
informacijam iz vladnih krogov, je sedanja ko
alicija zelo blizu poenotenja, da bomo imeli v 
Sloveniji le tri regije oziroma pokrajine: vzhod
no, osrednjo in zahodno.

M ednarodn i o b rtn i se jem  je  seveda p ri
ložnost tudi za druge gospodarske subjekte, 
da predstavijo svojo ponudbo, in nekatera 
naša podjetja ter podjetniki so to priložnost 
letos, krizi navkljub, izkoristili. Več o tem v pri
hodnji številki Savinjskih novic, ko se bomo bolj 
posvetili tudi nivoju zdravega bivanja v naši 
dolini, na katerega se tako radi sklicujemo in 
ki naj bi bil eden izmed adutov naše turistične 
promocije.

Tema tedna:
Zanimanje za zgornjesavinjsko turistično 
ponudbo na MOS-u razveseljivo.... ..........

Mozirje:
Ortodontska ambulanta v novih prostorih....5

Skale:
Podeželje in mesto z roko v roki

Šmartno ob Dreti:
S socialnim stanovanjem rešili
pereč problem

Nova (pandemska) gripa:
Šolarji v Savinjski dolini že obolevajo............7

intervju
Peter O zim ..

Gorica ob Dreti:
85-letnica prostovoljnega 
gasilskega društva..........

Rečica ob Savinji:
Predavanje dr. Petra Weissa

ISSN 0351 -8140, leto XLI, št. 38,18. september 2009. Izhaja vsak petek. Ustanovitelj: Skupščina občine Mozirje. Izdajatelj: Savinjske novice, d.o.o. Nazarje, Savinjska cesta 
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no dostaviti v uredništvo najkasneje osem dni pred izidom tekoče številke. Na podlagi Zakona o davku na dodano vrednost sodi časopis Savinjske novice med proizvode, za 
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MEDNARODNI OBRTNI SEJEM V CELJU (M O S)

Zanimanje za zgornjesavinjsko turistično ponudbo

razveseljivo
N a  e n e m  največjih s e jm o v  v  te m  

d e lu  E v r o p e , ki im a  ž e  v e č  k o t štir
id e s e tle tn o  tra d ic ijo , išče jo  s v o je  
p o s lo vn e  prilo žn o sti tudi p o n u dn i
ki tu rističn ih s to rite v.

V četrtek, 10. septembra, in dan 
pozneje so na razstavnem prostoru 
svojo ponudbo predstavili zgornje- 
savinjski turistični delavci. Zaniman
je je  bilo dokajšnje, nekoliko manj 
obiskan je bil regijski turistični forum, 
na katerem so se skupaj predstavili 
ponudniki iz 31 občin širše celjske 
regije, s predstavitvijo Solčavskega 
pa je na forumu sodeloval Marko 
Slapnik kot projektni vodja.

2. REGIJSKI TURISTIČNI 
FORUM

Razvoj turizma predstavlja za Sav
injsko regijo eno izmed stalnih na
log. V ta namen so se lani junija za 
iste cilje partnersko združili turis
tično gospodarslvo, regijska turistič
na zveza in vodstva občin. Da bi pre
gledali, kajje bilo vtem letu narejen
ega, so na MOS-u kot pomemben 
obsejemski dogodek organizirali

Te dni so delavci družbe CM Celje 
začeli s prenovo regionalne ceste 
čez gorenjski klanec, ki povezuje 
Zgornjo Savinjsko s Šaleško dolino. 
Promet je  na odseku, kjer izvajajo 
rekonstrukcijo, nekoliko otežen. Tre
nutno poteka izmenično enosmerno 
in je  urejen s semaforji.

Investitor del je  Direkcija Republike 
Slovenije za ceste, Občina Mozirje 
pa je sodelovala pri pridobivanju 
projektne dokumentacije. Rekon
strukcijo izvajajo na odseku ceste 
od križišča v Ljubiji proti gorenjske
mu klancu do mesta, kjer so s pren
ovitvenimi deli končali lani.

regijski turistični forum.
Pod okriljem Regionalne razvojne 

agencije Celje so kot uvodničarji 
sodelovali predstavniki turizma iz 
različnih podregij. Na forumu je z 
uvodno besedo sode loval tud i 
predsednik turistične zveze Sloven
ije Dominik Černjak.

Kot predstavnik SAŠA regije je pro
je k t Solčavsko kot primer dobre 
prakse predstavil Marko Slapnik. Ta 
je po uvodu in kratki predstavitvi 
Zgodbe o Solčavskem prikazal, 
kako domačini podobne zgodbe 
približajo obiskovalcem. Gre za pro
gram, ki so ga uspešno prijavili na 
natečaj EDEN. Dodal je tudi pogled 
v p rihodnost ozirom a v iz ijo  
solčavskega turizma. Kotje povedal 
Slapnik, bi bilo želeti, da bi bil forum 
nekoliko bolj obiskan.

SKUPNA PREDSTAVITEV 
D O LIN E

Za tokratni sejem je Savinjsko- 
šaleška območna razvojna agenci
ja  pridobila razstavni prostor, kjer so 
se organizirano in skupaj predstavili 
ponudniki turističnih storitev iz vseh

»Projekt zajema ureditev odvodn
javanja, širitev cestišča in nov asfalt. 
Upoštevane so tud i pripom be 
bližnjih stanovalcev in se bo uredilo 
protihrupno ograjo. Dela bi morala 
biti končana do 30. novembra,« 
pravi mozirski župan Ivan Suhover- 
šnik in dodaja, da je to le prva faza 
posodobitve prometnice, ki vodi v 
Zgornjo Savinjsko dolino. Druga 
faza je opredeljena kot srednjeročen 
projekt in med drugim predvideva 
na priključku k cesti iz smeri Letuša 
krožno križišče za večjo varnost vk
ljučevanja v promet.

Marija Lebar

občin tako Šaleške kot Zgornje Sav
injske doline. Kot posebni ponudni
ki so se v tem okviru predstavili še 
Gorski turistični center Golte, Terme 
Topolšica in Kamp Menina.

V četrtek, 10. septembra, so bili 
na razstavnem prostoru prisotni 
predstavniki zgornjesavinjskih tu
ris tičn ih  ponudnikov razen Sol
čave, ki se je  p reds tav ila  dan 
pozneje. V.d. direktorica ZTKMŠ 
Mozirje Helena Žagarje povedala, 
da je  bil razstavni prostor dobro 
obiskan. Razdelili so veliko rek
lamnega materiala. Precej zani
manja je  bilo za dopuste na turis
tičnih kmetijah. Izkazalo seje, da 
je  naše obm očje  kot tu ris tična  
destinacija že dobro prepoznavno 
tudi drugod po Sloveniji.

V naši dolini je  lani zaživel projekt 
obeleževanja svetovnega dneva tu
rizma, kije 27. septembra. V letošn
jem  letu se pro jekt nada lju je  s 
sodelovanjem vseh občin naše do
line, poimenovan pa je Sosledi. 
Priprave na izvedbo projekta so za
htevale veliko aktivnosti skozi celo 
leto, saj predstavlja projekt velik fi
nančni, vsebinski in programski za
logaj.

Ideja obeležitve svetovnega dneva 
turizma seje porodila v Turističnem 
društvu Mozirje, kjer so iskali 
možnosti dodatne ponudbe. Rezul
tat ideje je bilo gostovanje slovaške 
folklorne skupine. Letos so idejo raz
vili do te mere, da so se v projekt 
povezale vse občine s svojimi kul
turnimi in turističnimi društvi. Letošn
ji organizatorje Občina Nazarje, kjer 
so prišli na idejo, da uporabijo svoje 
dolgoletne povezave z občino Čajet- 
ina iz Srbije. Na ta način so Čajetin- 
ci dob ili m ožnost v rn iti ob isk 
zgornjesavinjske godbe, ki se je 
zgodil junija letos.

K nam prihaja močna, 53-član-

Tudi v petek, ko se je  na razstav
nem prostoru predstavljalo Solča
vsko, je bilo zanimanje za turistične 
program e in reklam no gradivo 
živahno. Videlo seje, da slovenski 
turisti naše kraje poznajo in se zan
je  zanimajo. To še toliko bolj sedaj, 
ko je  bila nedavno na prvem pro
gramu TV Ljubljana v terminu za tu
rizem na sporedu oddaja o Solča
vskem.

Tako Žagarjeva kot Slapnik meni
ta, da je treba s tako organizirano in 
skupno prom ocijo  vsaj v okviru 
zgorn jesavin jsko-šaleške regije 
nadaljevati. Po njunem mnenju bi 
bilo na podoben način smiselno 
nastopiti na MOS-u tudi prihodnje 
leto.

Marija Lebar

ska delegacija, katere večinski del 
predstavlja folklorna skupina KUD 
Zlatibor iz Čajetine. Skupina, ki je 
bila ustanovljena leta 1996, bo 
predstavila izvirne srbske plese, 
pesm i in g lasbo  na naslednjih  
nastopih: v petek, 25. septembra, 
v Domu kulture Nazarje ob 12. uri. 
Še isti dan bodo nastopili v mozir
skem domu kulture ob 18. uri. V 
soboto  jih  čaka jo  gostovan ja  v 
treh kulturnih domovih, in sicer ob
11. uri v Gornjem Gradu, nato ob 
16. uri na Rečici ob Savin ji in 
nazadnje ob 19. uri na Ljubnem ob 
Savinji. V nedeljo, 27. septembra, 
ko se zaključujejo dnevi turizma, 
nastopajo še v solčavskem  kul
turnem domu ob 11.30 in nazad
nje ob 17 uri v Lučah.

Projekt, kije povezal dolino, se bo 
udejanil skozi nastope folklorne 
skupine, kateri bodo stroške bivan
ja  in nastopanja krile vse občine. 
Najboljši dokaz naše gostoljubnos
ti bodo polne dvorane ob njihovih 
nastopih.

REKONSTRUKCIJA CESTE CEZ GORENJSKI KLANEC

Dela predvidoma 

zaključena konec 

novembra

SVETOVNI DAN TURIZMA

Skupni projekt Zgornje 

Savinjske doline

Roman Mežnar



NA PRIHOVI NOVI AVTOBUSNI POSTAJALIŠČI

Po treh desetletjih prizadevanj končno 

avtobusna postaja
V četrtek, 10. septembra, so namenu predali par 

avtobusnih postajališč na Prihovi v Nazarjah. 
Svečanemu dogodku so prisostvovali številni 
gostje in domačini, kijih je nagovoril tudi direktor 
Direkcije RS za ceste mag. Gregor Ficko.

Dejal je, da nova pridobitev predstavlja večjo 
varnost za udeležence v prometu, zlasti za pešce 
in dodal, daje investicijo, vredno več kot 100.000 
evrov v celoti krilo ministrstvo za promet. Izrazil je 
zadovoljstvo, da kljub prerazporejanju sredstev v 
okviru proračuna direkcija za ceste uspešno iz
vaja začrtane projekte, ki jih je trenutno po vsej 
državi okoli 800. Eden od njih je  tudi Dobletinski 
klanec, prav tako v občini Nazarje, kjer pravkar 
potekajo rekonstrukcijska dela.

Navzočim je spregovoril tudi župan občine 
Nazarje Ivan Purnat: »Tokratna slovesnost je ena

M a g . G re g o r Ficko : »Že letos smo na direkc
iji za ceste začeli s pripravami in pridobivan
jem različnih potrebnih papirjev za krožišče v 
središču Nazarij. Z deli za sodobno ureditev re
gionalne Zadrečke ceste, ki poleg krožišča 
predvideva še pločnike in kolesarsko stezo, naj 
bi se začelo prihodnje leto. Naj povem, da so 
krožna križišča trenutno zelo zaželena v vsaki 
občini. Vendar na direkciji dobro preučimo 
tako varnostni kot ekonomski vidik in smisel
nost takih investicij. Študije so pokazale, daje 
krožno križišče v Nazarjah vsekakor smiselno 
z vseh vidikov.«

___ I_________ i________ ___________________ __ _________________i

od mnogih v okviru praznovanja občinskega 
praznika. Vendar pa je nedvomno sodobno avto
busno postajališče prav poseben dogodek za 
krajane Prihove, ki so si za to, da bi dobili avto
busno postajo, prizadevali kar trideset let.«

Morda bi na prvi pogled v času, ko se večina lju
di vozi z avtomobili, takemu objektu kdo odrekal 
pomembnost,je nadaljeval župan, vendarje treba 
vedeti, da je avtobusni prevoz pomemben za 
starejše ljudi, ki sami niso vozniki, še zlasti pa so 
od njega odvisni mnogi mladi, ki se vsak dan 
vozijo od doma zaradi šolanja. Razen tega je

postaja v neposredni bližini industrijsko obrtne 
cone v Prihovi, ki bo tako dostopna tudi za tiste, ki 
uporabljajo avtobusni prevoz.

Sedanje postajališče je, kotzahtevajo predpisi, v 
paru, torej na obeh straneh ceste. Izvajalec VOC

Celje je z deli začel že pomladi in uredil čakaiišča, 
površine za pešce s pločnikoma, javno razsvetl
javo, prometno signalizacijo in odvodnjavanje.

Ob uradni predaji avtobusnih postajališča v upo
rabo so simbolično prerezalitrak. Kulturni program 
ob tem so izvedli učenci nazorske osnovne šole.

Marija Lebar

Slovesno re za n je  tra k u  ob predaji avto b u sne ga  postajališča nam enu
(foto: Marija Lebar)

ZGORNJESAVINJSKI ZDRAVSTVENI DOM MOZIRJE

Ortodontsko ambulanta deluje v novih prostorih
V Mozirju je že vrsto let delovala ortodontska 

ambulanta. Ortodont je dejavnost izvajal v okviru 
zdravstvenega doma Velenje, kjer so se pojavile 
kadrovske težave glede ortodontov. Zaradi teh so 
se odločili, da ambulanto, kije  delovala pri nas, 
preprosto zaprejo.

V dobro otrok in mladostnikov naše doline so se v 
Zgornjesavinjskem zdravstvenem domu Mozirje 
odločili, da obdržijo ta program, zato so navezali 
stike z domačinko, specialistko čeljustne in ustne 
ortopedije Janjo Štiglic, ki dela v zdravstvenem 
domu Žalec. Specialistka je ponudbo sprejela in od 
1 .julija dela vzačasnih prostorih v šolski ambulatni 
v Mozirju, kar pomeni, da se pacientom ni potrebno 
prestavljati v druge domove. Ker nova ortodontka 
izvaja novejšo metodo zdravljenja, oprema v stari 
ambulanti ni bila primerna za izvajanje dejavnosti. 
V šolski ambulanti je bilo že nekaj ustrezne opreme, 
zato tam sedaj deluje ortodontska ambulanta, in

V  za d o vo ljs tvo  o tro k  in m la d ostn ik o v je 
Ja nja  Š tig lic  p rivolila v sodelovanje z  

Zg o rn je s a v in js k im  zd ra vs tve n im  dom om  
M o zirje  (foto: Roman Mežnar)

sicer vsak ponedeljek dopoldne. Potrebno pa je bilo 
kupiti nov instrumentarij za izvajanje dejavnosti.

Roman Mežnar
C g g  , -, . -  ; .■ .. V  ̂ TN

J a n j a  Š t ig li c : »V Zgorn jesavin jskem u 
zdravstvenemu domu so želeli obdržati orto
dontsko ambulanto. Hitro smo našli skupen 
jezik, vendar stara oprema ni bila primerna za 
novejšo metodo terapije. Prej so izvajali meto
do s snemnimi ortodontskimi aparati, zato je 
bilo potrebno nakupiti nov instrumentarij, saj 
sama izvajam metodo z nesnemnimi aparati.
Ti aparati se v Sloveniji uporabljajo od poznih 
devetdesetih let prejšnjega stoletja. Gre za 
učinkovite aparate, saj se z njimi da uravnava
ti vsak zob posebej, so pa bolj zahtevni za 
čiščenje. V vsakem primeru gre za nadaljevan
je ortodontske dejavnosti v naši dolini, kije na
menjena otrokom in mladostnikom.«

0



PODEŽELJE IN MESTO Z ROKO V ROKI

Celodnevno dogajanje v Skalah privabilo 

številne obiskovalce
V Skalah pri Velenju so v soboto, 12. septembra, 

pripravili živinorejsko razstavo, ki so jo organiza
torji popestrili še z drugimi dogodki. Dogajanje so 
v sodelovanju organizirali Govedorejsko društvo 
Šaleške doline, Kmetijska zadruga Šaleška doli
na, Kmetijsko gozdarski zavod Celje in LAS -  
društvo za razvoj podeželja Šaleške doline.

Ob glasbeni spremljavi šoštanjske godbe na 
pihala Zarja so na razstavni prostor najprej prija
hali člani velenjskega konjeniškega društva, za 
konji pa so prišle na vrsto krave. Lastniki sojih na 
prostor pod šotorom vodili po posameznih kate
gorijah. Tako gledalci na tribunah kot člani ocen
jevalne komisije so imeli priložnost, da si krave 
dobro ogledajo, čeprav so se zlasti mlajše živali 
zaradi hrupa nekoliko upirale pravilno korakati in 
pozirati pred toliko množico.

Na ogled in oceno je 29 rejcev postavilo 76 živali 
črno-bele in rjave pasme. Videti je bilo tudi za 
vzorec slovenske cikaste govedi. Predstavljene so

Različni prikazi starih obrti in de
gustacije slovenskih mesnih in 
mlečnih proizvodov ter jabolk, krhljev 
in »sladkega toukeca« iz nove linije 
SLODAR so pritegnili marsikaterega 
radovedneža. Članice društva kmečkih 
žena so predstavile izdelovanje cvetja 
iz papirja, na mize pod kozolcem pa so 
naložile številne dobrote iz svoje kuhin
je in predvsem peči.

bile krave z izjemno življenjsko prirejo - preko 
100 .000  litrov m leka. Po vsakem  »hodu« 
posamezne kategorije je strokovni ocenjevalec 
razdelil prva tri mesta in svojo oceno tudi utemeljil

z razlago glede na zunanji izgled živali. Gledalci 
so na posebnih kuponih lahko glasovali za »mis 
razstave« in tako sodelovali v nagradnem žreban
ju za letovanje vtoplicah.

»Po šestih letih nam je zopet uspelo pripraviti 
živinorejsko razstavo. Veliko število sodelujočih 
potrjuje izredno pripravljenost in naklonjenost re
jcev za sodelovanje na razstavi,« je  dejal preds
ednik pripravljalnega odbora in direktor KZ Šaleš
ka dolina Ivan Drev. »Za naše rejce pa je pomem

ben tudi human odnos do reje živali, kije osnova 
za proizvodnjo zdravega mleka in mesa ter ga
rancija stalne kakovosti proizvodov za slovenske
ga porabnika,« je še poudaril Drev.

Dogajanje so si organizirano prišli ogledati tudi 
učenci šoštanjske osnovne šole, ki so med drugi
mi sodelovali z likovnimi in literarnimi izdelki na 
temo razstave. Všeč so jim  bile krave, še bolj pa 
male živali, predvsem mini poniji. Marsikdo od njih 
je z zanimanjem prisluhnil »prepevanju« petelina, 
ki je delal družbo razstavljenim kokošim prave 
štajerske pasme. Popoldne je  bilo namenjeno 
viteškim igram in konjem.

Marija Lebar

Krava N oja  je  s ic e r dobila za po re dn o  š te vilk o  tr in a js t , a vseeno o svojila  prvo m esto v 
k a te g o riji p rve sn ic č rn o -b e le  pasm e (foto: Marija Lebar)

CYBER INTERNET CAFE NA LJUBNEM OB SAVINJI

Pri Kumru brezplačno na splet
Ljubenski podjetnik Paul Orešnik od tega meseca 

dalje v svojem lokalu omogoča strankam in mi
moidočim možnost obiska spleta. V lokalu je računal
nik, preko katerega lahko brezplačno preverite svoja 
elektronska sporočila ali preverite novice na spletu. 
Prav tako je v lokalu in na letnem vrtu mogoče vz
postaviti brezžično povezavo preko svojega prenos
nega računalnika.

Pridobitevje zanimiva tako za domačine kotturiste, 
veliko pa se poslužujejo te možnosti podjetniki, ki tako 
mimogrede uredijo svoje obveznosti ali sklenejo kak
šen posel. Brezžično povezavo vokolici lokala je Oreš
nik omogočil skupaj z firmo D-Link iz Velike Britanije. 
V prihodnje namerava Orešnik urediti še večje število 
električnih priključkov, da bodo interesenti lahko na
polnili baterije na svojih prenosnikih in tudi mobilnih 
telefonih, saj bodo na voljo tudi polnilci za le-te.

Šteti Sem

P a u l O re š n ik  je  o bisko va lce m  svojega lokala 
ure d il k o tič e k  z  ra ču n a ln iko m  za  o bisk 

sve to vn e ga  s p le ta  (foto: Štefi Sem )

Obvestilo lovcem 
na polhe

Zavod za gozdove Slovenije, OE Nazarje 
obvešča vse, ki bi letos radi lovili polhe, da 
je lovna doba za polhe od 1. oktobra do 30. 
novembra. Za lov na polhe potrebujete do
voliln ico, ki jo  izda lovska družina. Izpol
njeno dovolilnico s podatki, koliko polhov in 
kje ste jih  ulovili, morate vrniti lovski družini. 
Če se ne držite teh določil, vas lahko kaznu
jeta lovski inšpektor in policija. Za lov na pol
he izven lovne dobe, za lov brez dovolilnice 
ali za nevrnjeno dovolilnico so zagrožene 
denarne kazni. Več o lovu na polhe pa boste 
lahko prebrali v naslednji številki Savinjskih 
novic.

Marija Sodja Kladnik
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ŠMARTNO OB DRETI

S socialnim stanovanjem rešili pereč problem
V okviru praznovanja praznika 

občine Nazarje so v sredo, 9. sep
tembra, namenu predali socialno 
stanovanje. Stanovanje je namen
jeno osebi, ki že dalj časa išče re
šitev stanovanjske stiske.

Trak so prerezali nazorski župan 
Ivan Purnat, direktor Zgornjesavin- 
jske  km etijske zadruge Andrej 
Presečnik, direktorica centra za so
cialno delo Marjana Veršnik-Fale. 
Predsednik krajevnega odbora 
Šmartno ob Dreti Bojan Štrukelj je v 
imenu osebe, k iji je stanovanje na
menjeno, simbolično prevzel ključe. 
Iz razumljivih razlogov pa omenjena 
oseba na otvoritvi ni bila navzoča.

Kot je povedal župan Ivan Purnat, 
gre za skupni projekt več udele
ženih. Z novim stanovanjem, kije tre
nutno namenjeno za rešitev konkret
nega nastanitvenega problema, so 
rešili težko socialno stisko. Najemni
na torej ne bo visoka. »Če in ko si bo 
oseba, ki ji je stanovanje trenutno 
namenjeno, uredila drugačno nas
tanitev, bo to stanovanje še naprej 
nam enjeno reševanju perečih

stanovanjskih stisk socialno šibke
jših občanov,« je  dejal župan Ivan 
Purnat.

Direktorica Veršnik-Faletova je pov
edala, da se na mozirskem centru za 
socialno delo glede na sedanjo krizo 
čedalje pogosteje srečujejo s proble
mi, ko ljudje težko plačujejo ekonom

ske najemnine za stanovanja. Na 
centru so seznanjeni tudi s konkret
nim primerom, ki ga rešuje stanovan

je v Šmartnem. »Še posebej pa smo 
veseli, da je  svojo pripravljenost 
pom agati izkazalo tudi gospo
darstvo, ki mu včasih odrekamo 
tovrstne nagibe. Zgornjesavinjska

zadruga je skupaj zobčino pripomo
gla, da bomo to zgodbo uspešno 
zaključili,« je dajala direktorica.

Oseba, katere stanovanjski prob
lem so pristojni poznali že dlje časa, 
je  izrazila  željo, da bi bivala v 
domačem okolju, toje v Šmartnem. 
Ko so razmišljali, kje zagotoviti to 
bivanje, so pomislili tudi na zadružni 
dom, kjer so že stanovanja in so se 
obrnili na direktorja zadruge Andreja 
Presečnika. »Za stanovanje smo 
namenili prostor, kjer smo doslej 
imeli skladišče. Uredili smo še kuhin
jo in sanitarije in tako pridobili stano
vanje, dovolj veliko za dve osebi. 
Adaptacija je vredna okoli 10.000 
evrov. Stanovanje ostaja v lasti za
druge in bo za simbolično najemni
no rezervirano za socialne prob
leme,« je povedal Presečnik.

Za dokončno ureditev stanovanja 
in za oprem o so združili moči 
domači Rdeči križ in odbor krajevne 
skupnosti. Program ob otvoritvi je 
vodil Bojan Štrukelj, sooblikovali pa 
so ga učenci POŠ Šmartno ob Dreti.

Marija Lebar

D ire k to r Z K Z  A n d re j P re se č n ik  (le v o ), n a za rsk i žu p a n  Ivan P u rn a t in 
d ire k to ric a  ce ntra  za  so c ia ln o  delo M a rja na  V e rš n ik -Fa le  so predali 

socia lno  stan o va n je  svojem u nam enu (foto: Marija Lebar)

NOV* (PANDEMSKA) GRIPA MED OSNOVNOŠOLCI

Šolarji v Savinjski dolini že obolevajo

Če pri sebi opazimo bolezenske 
znake pandemske gripe, 
ostanemo doma in pokličemo 
osebnega zdravnika.

M in is trs tv o  za zd ra v s tv o  je  v teh dneh ra zpo sla lo  zlo že n k o  z 
in fo rm a c ija m i, kako  na ju čin ko vite je  prepre čim o  širjen je  viru sa  nove 

gripe  A  ( H l N l ) v

V torek, ravno pred zaključkom 
naše redakcije, je slovensko javnost 
obšla novica, da je  na Osnovni šoli 
Polzela kar 94 otrok ostalo doma 
zaradi obolelosti ali strahu pred 
simptomi, ki nakazujejo na novo 
gripo. Šole so pred tem že prejele 
gradivo o ukrepih za preprečevanje 
prenašanja okužbe za novim viru
som, informativne letake o novi gripi 
smo na domove prejeli tudi Zgornje- 
savinjčani. Kljub temu gre bolezen 
svojo pot, sicer pa v osnovnih šolah 
v naši dolini do tega časa še ni bilo 
opaziti obolelih za novo gripo.

V S I O B O L E L I  O T R O C I  V  
D O M A Č I  O S K R B I

Novica o polzelskih šolarjih, obole
lih za pandemsko gripo, je prišla z 
Zavoda za zdravstveno varstvo Celje. 
Kot so sporočili, je bila okužba v petih 
primerih tudi laboratorijsko potrjena 
v nacionalnem referenčnem labora
toriju za influenco Inštituta za varov
anje zdravja. Da panika vendarle ni

potrebna, dokazuje že dejstvo, da so 
vsi oboleli otroci v domači oskrbi. 
Kljub temu seje vsaj nekaj staršev s 
Polzele odločilo, da svoje otroke ne 
pošljejo v šolo, kar po je po mnenju 
zavoda nepotrebno.

Za preprečevanje širjenja novega 
virusa med otroci in odraslimi epide
miološka služba Zavoda za zdra- 
vslveno varstvo Celje vodstvu šol pri
poroča dosledno izvajanje higienskih 
ukrepov, torej predvsem skrbno in 
pogosto umivanje rok ter redno 
prezračevanje učilnic. Staršem obole
lih otrok tudi svetujejo, da otroci v 
primeru gripe ne obiskujejo pouka vsaj 
sedem dni od začetka bolezni.

T A M I F L U  S P R O Š Č E N , C E P I V O  
P R I H A J A

Vteh dneh je večina gospodinjstev 
v okviru nacionalne kampanje Us
tavimo gripo že prejela zloženko, ki 
vsebuje in fo rm acije , s katerim i 
ukrepi se poskušamo gripi izogniti in 
kako ravnati v primeru okužbe. Pred

dnevi je vlada tudi objavila, da iz 
državnih blagovnih rezerv na trg 
sprosti 50.000 škatlic zdravila tami- 
flu in 20 kg oseltamivira (tamiflu) v 
prašku.

Uporaba predlaganih blagovnih 
rezerv protivirusnega zdravila je  
potrebna zaradi preskrbe lekarn in 
bolnišnic z omenjenim zdravilom. 
Hkrati ministrstvo za zdravje javnost

obvešča, da trenutne zaloge protivi
rusnih zdravil v Sloveniji zadostuje
jo. Tudi cepivo je s pogodbami že 
zagotovljeno, prve količine v Sloven
ijo prihajajo od oktobra dalje. Ce
pivo, ki bo v Slovenijo prihajalo še do 
konca prvega trimesečja leta 2010, 
naj bi zadostovalo za cepljenje do
650.000 ljudi.

Tatiana Golob



PETER OZIM, ZMAGOVALEC MEDNARODNEGA TEKMOVANJA OPTIKE

»Takšen uspek mi pomeni osebno

potrditev«

P e te r O zim  (foto: Tatiana Golob)

R o je n  v  N e m č iji v  K o ln u , a p o  n a ro d n o s ti in 
s rc u  S lo v e n e c  in M o z ir ja n , to  je  P e te r O z i m , 
u s p e š e n  p o s lo v n e ž , ki se  v s a j e n k ra t le tn o  v  
svo ji d o m a č i hiši v  M o zir ju  n a p a ja  s s lo ve n s k o  
s rč n o s tjo . M o zir je  in Z g o rn jo  S a v in js k o  d o lin o  
im a  ra d  in ra v n o  z a to  n a š e  k ra je  o p a z u je  s 
s tro g im  kritič n im  o č e s o m . Z a  Z g o r n jo  S a v in 
js k o  d o lin o  si že li ra zv o ja  in u s p e h a . S v o j o s
e b n i u s p e h , ki g a  P e te r O z i m , la s tn ik  m a jh n e  
o p tik e  v  K o ln u , la h k o  m e ri v  s v e to v n e m  m e ri
lu , pa  je  d o s e g e l v  la n s k e m  letu na  E O Y  2 0 0 9 . 
T e k m o v a n ju , ki p o te k a  v  o kv iru  m e d n a ro d n e g a  
s e jm a  o p tik e  I O F T  v  T o k iu , k je r  je  v  n a jp re 
s tižn e jš i k a te g o riji d o s e g e l z la to  p rv o  m e s to .

- M o zirja n i va šo  dru žin o  in va s gotovo  p o zn a jo , 
ostali Zgo rnje savinjča ni pa ve rje tno  n e . Č e p ra v  
ste rojeni in živite  v  Ko ln u , pa za s e  p ra vite , da  ste 
po srcu pravi M o zirja n ?

Res sem Mozirjan, tukaj so bili doma moji stari 
starši. Moja babica Zora Volovšekje imela v Mozir
ju prvo lekarno, pravzaprav je bila prva »lekarn
arka« vstari Jugoslaviji. Babica meje že kot otroka 
naučila osnov trženja, ta dar imam verjetno po 
njej. Moj oče Igor Ozim je zelo nadarjen glasbe
nik, violinist, sam pa imam rad ročne spretnosti, 
torej povsem drugačno dejavnost. Tukaj imamo 
tudi hišo, zato sem Mozirje vedno obiskoval pog
osto, Slovenija je bila vedno moja druga domov
ina. Sedaj v Mozirje ne pridem več tako pogosto, 
kot bi želel, ampak kadar pa, pa zelo uživam v tem 
okolju. Tukaj mi je  čudovito in vedno pogosteje 
premišljujem o tem, da bi se v prihodnosti sem 
tudi preselil.

- V  Kolnu im ate m anjšo o ptiko , ukvarjate se tudi 
z  obliko vanjem  okvirjev.

Tako je, sem lastnik manjše optike v središču 
mesta. Pred tremi leti sem se odločil, da se za
čnem ukvarjati tudi z oblikovanjem okvirjev iz biv- 
oljega roga. Gre za zelo zanimivo delo, saj je 
material za okvirje zelo poseben. Posledično je

edinstven tudi vsak okvir, barve se vsakokrat dru
gače prelivajo, zato gre za res unikatna dela.

- O k v irji iz  bivo lje g a  ro ga ?  R e s se  sliši e din
stven o.

Iz bivoljega roga seje do sedaj izdelalo le dva 
odstotka vseh okvirjev, proizvajalcevje zelo malo. 
Vsi optiki torej kupujejo praktično od enega proiz
vajalca, ki nudi le določen design, že malce star
omoden. Gre za drag material, zato so do sedaj 
izdelovali le klasične okvirje. Jaz pa sem si želel 
oblikovati nekaj svežega, drugačnega. Meni je 
pomembno predvsem to, da dam temu izjemne
mu materialu možnost in ga z modernejšo obliko 
in nižjo ceno ponudim tudi mlajši klienteli.

- S v e ž a  ideja in poseben m ate ria l. O d  tu verjet
no tudi v a š  ve lik uspeh v  lanskem  letu?

Res lahko rečem, da smo dosegli velik uspeh. 
Gre za tekmovanje, ki je eno izmed le dveh na 
celem svetu, izdelek, s katerim tekmujemo, je

optični okvir. Eno tekmovanje je v Parizu, drugo v 
Tokiu. V lanskem letu je moja optika prvič razstav
ljala, okvir smo poslali v Tokio. Odločitev za tek
movanje je padla hitro in spontano. Le teden dni 
pred koncem razpisanega roka sem v Tokio po
slal en okvir, nisem pa vedel, kaj pravzaprav lahko 
pričakujem. V bistvu vsega skupaj nisem jemal 
preveč resno.

- P a  kljub tem u zm a g a l.
Že čez teden so poklicali predstavniki izbora in 

sporočili, da je moja optika prejela prvo nagrado 
EOY 2009, v kategoriji Luxury and High class

V soorgan izaciji Kulturnega društva Utrip iz 
Rečice ob Savin ji in Savin jsk ih  novic bo v 
nedeljo, 20. septem bra, ob 18. uri potekal 
večer v spom in  na znanega in p rezgoda j 
prem inu lega  sode lavca našega časop isa , 
publicista in pesnika Edija Mavriča -  Savin
jčana. Večer bo potekal v avli Osnovne šole 
Rečica ob Savinji.

Mavrič seje udejstvoval na številnih področjih. 
Tako je  bil član Društva novinarjev Slovenije, gle
dališki režiser, scenarist in igralec. Svojo ljubez
en do lepe in klene slovenske besede je vložil v

frames. To je  najvišja kategorija, v kateri lahko 
tekmuješ. Tekmovanje poteka v svetovnem mer
ilu, lani se je  v različnih kategorijah ocenjevalo 
okoli 1.200 okvirjev. Zagon je velik, kriza pač ponu
ja dve možnosti. Ali nič ne narediš in čakaš ali pa 
reagiraš. Jaz rajši delam in navadno tudi prodrem 
skozi krizno obdobje.

- Kaj va m  takše n  uspeh pom eni o se bno  in kaj 
poslovno?

Zame osebno pomeni takšen uspeh velik užitek 
in osebno potrditev. Poslovno nam je ta uvrstitev 
prinesla velik uspeh na Japonskem, saj smo tam 
postali dobro prepoznavni. Kar se pa Evrope tiče, 
tolikšne prepoznavnosti ni bilo. Evropejci smo 
manj fleksibilni, nove stvari težje sprejmemo. Za
gotovo pa bo moji optiki nagrada koristila tudi 
poslovno, konec koncev je  izredno malo tek
movanj, na katerih se lahko optiki preizkusimo. V 
Tokio bomo šli tud i letos, saj si s tem veliko

pomagamo pri širjenju poslovnih stikov na Japon
skem.

- Vaši izd e lk i, predvse m  na gra je n i, se štejejo 
za  prestižn e. A li to v  času sve to vne  gospodarske 
krize  vp liva  na prodajo?

Zagotovo recesija vpliva na določene segmente 
v m ojem  podjetju, hkrati pa ponuja veliko 
priložnost tistim, ki znajo ustvariti nekaj novega, 
drugačnega. Opažam, da so ljudje še vedno 
pripravljeni veliko denarja nameniti dobremu na
kupu. Mora pa biti izdelek res vreden svoje cene. 
Poprej smo kupovali manj previdno, danes bolj

mnoga knjižna in literarna dela, med katerimi sta 
tudi dve zbirki poezije in knjiga za otroke Povod
ni mož in roža ljubezni.

Njegovo življenje in delo bo predstavil Franci 
Kotnik. V programu bodo Mavričeve pesmi reciti
rali člani kulturnih društev KD Utrip, KD Gornji 
Grad in KD Mozirje. Glasbeno bodo večer pop
estrili Habrovi fantje. Mavričevi večeri naj bi pos
tali tradicionalen vsakoletni dogodek. Med dru
gim naj bi k sodelovanju pritegnili kulturne de
lavce celotne Zgornje Savinjske doline.

Marija Lebar

»Že čez teden so poklicali predstavniki izbora in sporočili, da je moja optika preje
la prvo nagrado EOY 2009, v kategoriji Luxury and High class frames. To je najvišja 
kategorija, v kateri lahko tekmuješ.«

KULTURNO DRUŠTVO UTRIP IN SAVINJSKE NOVICE

Večer v spomin Ediju Mavriču -  

Savinjčanu



cenimo kvaliteto. In ker smo mala družba, se 
hitreje kot ostali preusmerjamo vvedno drugačne 
oblike okvirjev. Smo zelo prožni, karje gotovo pred
nost v današnjem poslovnem svetu.

- Poslovni sve t va m  je  torej dobro  p o zn a n . Kaj 
pa m enite o sam e m  ra zvo ju tu rizm a  v  Sloveniji 
ali natančneje v  Zgo rnji Savinjski dolini?

Ravno zadnjič sem si tukaj ponovno ogledal 
nekaj kampov, ki so zelo lepo urejeni, modernizira
ni. Neverjetno velikoje turističnih kmetij, apartma
jev, žal pa, kolikor vem, nikogar, ki bi te turistične 
kapacitete koordiniral. Ni ustanove, ki bi vse to 
povezovala. Birokracija v Sloveniji je še vedno 
preveč komplicirana, vse se ureja prepočasi. Je 
pa osebje zelo prijazno, poskuša pomagati, a žal 
premalo konkretno.

- V  Nem čiji je  za  te stvari bolje poskrbljeno?
Pravzaprav bi se Slovenija morala zgledovati po 

Avstriji. Tam je turizem zelo močan, vanj pa so se 
pred desetletji preusmerili ravno zaradi industri
jskega kolapsa. Žal tudi tukaj, v naši Zgornji Sav
injski dolini, industrija propada. Ni več Elkroja,

Glina, velika sreča je, da vsaj še podjetje BSH v 
Nazarjah uspešno posluje.

- V id im , da so va m  ra zm e re  v  naši dolini kar 
p o z n a n e .. .

Precej, da, ker me dolina in življenje v njej zani
ma. S sosedi imam veliko stika, precej imam tudi

»Zagotovo recesija vpliva na 
določene segmente v mojem podjetju, 
hkrati pa ponuja veliko priložnost tis
tim, ki znajo ustvariti nekaj novega, 
drugačnega.«

prijateljev po dolini. Veliko novega pa lahko tudi 
sam opazim. Na primer, prenovljen mozirski trg, 
k ije  res lep, ampak jedro ne živi. Ni dogajanja, 
ni malih trgovinic, ljudje na trgu nimajo kaj 
početi. Prijateljica iz Nemčije je bila navdušena 
ob obisku smučišč Golte, ampak, kaj početi po 
smučanju? Od tretje ure popoldan je tukaj vse 
mrtvo, ni privlačne gostinske ponudbe ali pa jo

gostinci premalo oglašujejo.
Žal mije, ker ta dolina ima velik naravni poten

cia l, žal pa ostaja neizkoriščen. Mojim  pri
jateljem iz tujine je pokrajina zelo všeč, vsi prav
ijo, da bi se z veseljem vrnili, ampak, sprašujejo 
se, kaj naj tukaj poleg sprehajanja v naravi 
počnejo?

- Om enili ste, da razm išljate o selitvi v  M o zirje .. .
Za nekaj let sem še vezan na svoj posel, sic

er pa resno razmišljam, da bi se res preselil 
sem. Mogoče bi se politično angažiral, vseka
kor pa bi se posvetil nečemu čisto novemu. 
Danes delam šest dni v tednu po dvanajst ali 
celo več ur, časa za hobije med tednom  ni. 
Takšno življenje ne sme trajati predolgo. V Slov
eniji pa čutim, da bi se lahko posvetil novim 
izzivom. Že sedaj se tukaj napajam s prisrčnos
tjo, zato se rad vračam znova in znova, da iz 
sebe izčistim  stres, ki ga pridelam  pri svoji 
poslovni dejavnosti. Tukaj mi je lepo, torej, za
kaj pa ne Mozirje?

Pogovarjala se je Tatiana Golob

NAZARJE

Zgodovinski dan za Zgornjesavinjske

starodobnike
P r v a  s e p te m b rs k a  s o b o ta  je  bila z a  d o b ra  tri 

le ta s ta ro  d ru š tv o  lju b ite lje v k u ltu rn e  in te h 
n ičn e  d e d iš č in e  Z g o rn je s a v in js k i s ta ro d o b n i- 
ki n e d v o m n o  n a jp o m e m b n e jš i d o g o d e k  v  
d o s e d a n je m  d e lo va n ju  d ru š tv a . O b  n a zo rsk e m  
g a s ils k e m  d o m u  s o  n a m re č  ra zv ili d ru š tve n i 
p ra p o r.

Predlog člana starodobnikov Jožeta Strmčnika 
iz Luč na letošnjem občnem zboru je padel na 
plodna tla, saj so ga člani tedaj soglasno podprli. 
V drušlvu so stekle potrebne aktivnosti za realiza
cijo zahtevnega projekta, pri katerem so največji 
finančni delež prispevali člani društva, pripomo
gle pa so tudi vse zgornjesavinjske občine in do
natorji. Ob tej priložnosti predsednik in gonilna sila 
društva Ivo Sovinšek ni skrival zadovoljstva ob 
zgodovinskem trenutku za Zgornjesavinjske star
odobnike. Zahvalil seje vsem, ki so pripomogli k 
uresničitvi ideje, obenem pa poudaril, da društvo 
resda nima stoletne tradicije, ima pa dolžnost 
čuvati in ohranjati sto in večletno tehnično dediš
čino naših prednikov.

Podatek, da so projekt podprle vse občine, govori 
v prid dejstvu, da društvo združuje člane iz celotne 
doline, le desetina članov prihaja iz drugih krajev 
Slovenije, dva tudi iz avstrijske Koroške. S svojimi 112 
člani sodi po številu članov med prvo deseterico v 
Sloveniji, po znanih podatkih pa je prvo tovrstno 
društvossvojim društvenim praporom. Zadovoljstvo 
nad zgodovinskim dogodkom je v priložnostnem 
govoru izrazil tudi nazorski župan Ivan Pumat, saj je 
bila tokratna slovesnost prva v sklopu letošnjih pr
ireditev ob prazniku občine Nazarje. Novo razviti

N a za rs k i žu p a n  Ivan P u r n a t je  pripel 
sp om in ski tr a k  na prap o r

(foto: Franjo Atelšek)

prapor je označil kot priložnost za še večjo pre
poznavnost drušlva in njegovih članov, nedvomno 
pa tudi za promocijo Zgornje Savinjske doline ter 
njenih prebivalcev v domovini in tujini.

Slavnosti so se udeležilitudi gostje iz drugih star
odobnih klubov, predstavniki ZŠAM in AMD Zgorn
je Savinjske doline, prisotni so bili donatorji-pred

stavniki občin in podjetij. Prapor so »obtežili« s 
spominskimi trakovi vseh zgornjesavinjskih občin 
in podjetij Prevozništva Pfeifer in Firštrototehnike. 
Za društvo ta pridobitev pomeni obvezo, »saj ven
dar imamo nekaj, kar nas bo gnalo naprej«, kot 
seje o praporu slikovito izrazila moderatorka pr
ireditve Nataša Coklin. Prapor je  blagoslovil žup
nik iz Nove Štifte, Alojz Ternar, »zadolžila« pa sta 
ga praporščak društva starodobnikov Janko Štru- 
clj in njegov pomočnik Janez Cajner.

Franjo Atelšek

LJUDSKE PEVKE LIPA

Koncert ob drugi 

obletnici
Ljudske pevke Lipa, ki delujejo v okviru Kul

turnega drušlva Šmartno ob Dreti, bodo v nedel
jo, 20. septembra, ob 15. uri v večnamenski avli 
tamkajšnje podružnične osnovne šole pripravile 
koncert z naslovom Pod lipco zeleno. Dogodek 
je  namenjen promociji njihove zgoščenke in 
praznovanju druge obletnice delovanja.

Poleg gostiteljic bodo na koncertu nastopili še 
ljudske pevke Taščica iz Rač, skupina Jesensko 
cvetje, Fantje treh vasi, ansambel Kotnik iz Mozir
ja, ljudske pevke Gabrški cvet, ansambel Čar in 
pevke Pušeljc. Za glasbeno popestritev pa bodo 
poskrbeli harmonikar Robi Weiss in ansambel 
Golte. Dogodek bo povezoval Bojan Štrukelj.

Marija Lebar



12. SREČANJE LOKALNIH ČASOPISOV SLOVENIJE

Kvalitetno druženje »lokakev« ob zanimivih

predavanjih
Minuli petek so se v Žužemberku 

zbrali novinarji, uredniki, tržniki, fo
tografi, skratka vsi, ki so tako ali dru
gače vpeti v ustvarjanje lokalnih ča
sopisov. Med njimi so tudi sodelav
ci Savinjskih novic z zanimanjem 
p ris luhn ili m arkantn im  preda
vateljem in poznavalcem tiskanih in 
drugih medijev.

Srečanje, že 12. zaporedje tokrat 
pripravil kolektiv časopisa Suho- 
kranjske poti, ki izhaja v občin i 
Žužemberk. Preko 120 udeležencev 
se je zbralo v kulturni dvorani na 
Dvoru pri Žužemberku, kjer so pris
luhnili otvoritvenemu nagovoru min
istra za promet dr. Patricka Vlačiča. 
Taje izpostavil velik pomen lokalnih 
medijev v Sloveniji in izrazil željo, da 
»domače« lokalne novice še naprej 
obdržijo pomembno mesto v vsak
danu prebivalcev Slovenije.

M inistruje na govorniškem odru 
sledilo več zanimivih predavateljev,

ki so se s pripravljeno tem atiko 
vsak po svoje posvetili lokalnim  
medijem. Mag. Andreja Jernejčič, 
menedžerka in članica uprave In- 
fonet m ed ia je  ugotavljala, kakšen 
je dober lokalni časopis, o pomenu 
lokalnih medijev je  za njo spregov
orila tudi Janja Božič Marolt, preds

ednica uprave Mediana. Svoj po
gled na lokalne novice je predstavil 
Andrej Vodušek, programski direk
tor Radia 1, o današnjih trendih fo
tografije pa sta zbrane poučila Aleš 
Beno iz Financ in Bojan Velikonja iz 
Dnevnika. Seveda so na svoj račun 
prišli tudi tržniki, ti so lahko prisluh

nili predavanju Janeza Bobnarja iz 
Diners Cluba Slovenije. Uradni del 
seje zaključil z okroglo mizo Kaj mi 
pomenijo lokalni časopisi, na kat
eri so sodelovali direktor podjetja 
Rika Janez Škrabec, podžupan 
Mestne občine Ljubljana Aleš Čer
in, direktor A. T. Kearney prof. dr. 
Andrej V iz jak  ter novinarka in 
voditeljica na TV Slovenija, Janja 
Koren.

Strokovnemu deluje sledilo kosi
lo v Žužemberku in obisk tamkajš
njega gradu. Tam je bila razglasi
tev nagrajencev dopoldanske fo
tografske delavnice, v kateri so se 
fotografi lokalnih časopisov pomer
ili v terenski fotografiji. Zanimivo in 
koris tno  druženje udeležencev 
srečanja se je  v grajski kletni dvo
rani ob prijetnem kulturnem progra
mu nadaljevalo z degustacijo vin in 
krušnih dobrot.

TG

Tudi sodelavci S a vin js k ih  n o vic so z  za n im a n je m  p ris lu h n ili 
m a rka n tn im  pred a vate lje m  in p ozn ava lce m  tis k a n ih  in dru g ih  

m edijev (foto: C iril M. Sem)

OBČINA LJUBNO

Odobrena evropska 

sredstva za prenovo 

trškega jedra

OBČINA LUČE

Javna obravnava 

osnutka Uredbe o 

Regijskem parku
Te dni so na Občini Ljubno prejeli 

od ločbo o dodelitvi nepovratnih 
sredstev iz evropskega kmetijskega 
sklada za obnovo trškega jedra. Pro
jekt je vreden 345 .000  evrov, od 
tega bo 172.000 evrov nepovratnih 
sredstev. Ostali znesek denarja za 
izvedbo del so predvideli v pro
računu.

Občina Ljubno seje na javni razpis 
Agencije RS za kmetijske trge in raz
voj podeželja za prenovo trškega 
jedra prijavila že lani, vendar je bil 
razpis zaradi nekaterih nejasnih 
pogojev s s tran i m in is trs tva  
predčasno zaprt. Letos je  m inis
trstvo javni razpis ponovilo. Gre za 
sredstva iz ukrepa 322 -  Obnova in 
razvoj vasi iz Programa razvoja 
podeželja 2007-2013.

»Na občini smo veseli in zadovolj
ni, da smo dobili odobrena sredstva.

Projekt obnove trškega jedra pred
videva kompletno obnovo 
podzemne infrastrukture na trgu pred 
kulturnim domom in na cesti proti 
zdravstvenemu domu do lipe. Položili 
bomo nov vodovod, popolno kanal
izacijo, vod za kabelsko TV in tele
komunikacijo. Prenovili bomo tudi 
cesto proti zdravstvenemu domu, na 
trgu bomo uredili preplastitev in tlak
ovanje za postavitev kmečke 
tržnice,« pravi županja Anka Rakun.

V sklop prenove sodi tudi obnova 
kulturnega doma na Ljubnem. Za
m enjali bodo stavbno pohištvo, 
prenovili ostrešje in streho ter 
pročelje. Letos bodo objavili javni 
razpis za pridobitev izvajalca. Dela 
naj bi začeli spomladi prihodnje leto. 
Rok za dokončanje del iz omenjen
ega projekta je 5. oktober 2010.

Marija Lebar

V okviru javne predstavitve os
nutka Uredbe o Regijskem parku 
K am niško-S avin jske Alpe bo v 
Lučah v torek, 22. septembra, ob 
17. uri v tam kajšnjem  kulturnem 
domu potekala javna obravnava 
osnutka uredbe o parku. Podobne 
javne obravnave bodo potekale v 
vseh pe tih  o b č in a h , ki lež ijo  
znotra j obm očja  predlaganega 
parka.

Sicer pa poteka javna  pred
stavitev, ki bo trajala od 1. septem
bra do 31. oktobra 2009. Za ta čas

so na občinah na voljo besedilo os
nutka uredbe, informativna karta in 
knjiga pripomb.

Namen javne predstavitve je, da 
se osnutek uredbe predstavi in 
obrazloži prebivalcem, lastnikom in 
ostalim zainteresiranim. Vtem času 
imajo vsi možnost podati pripombe 
in komentarje na pripravljena gradi
va. Strokovne službe ministrstva za 
okolje in prostor bodo na vsako 
vprašanje oziroma pripombo po
dale pisni odgovor.

Marija Lebar



Prostovoljna gasilska društva 
spadajo med najstarejše humani
tarne organizacije po svetu in 85- 
letnica Prostovoljnega gasilskega 
društva Gorica ob Dreti predstavlja 
lep pogled na skoraj stoletje human- 
itarne dejavnosti. Ob takšni 
priložnosti se spodobi praznovati v 
novi obleki, zato so tudi gasilci kra
jevne skupnosti Kokarje z veseljem 
poprijeli za delo in svoj gasilski dom 
oblekli v svečano obleko.

Prireditev, ki je  del praznovanja 
občine Nazarje, je  do lgo le tno 
delovanje gasilcev Gorice ob Dreti 
počastila m inuli petek. Zbrane je 
pred prenovljenim gasilskim  do
mom nagovoril predsednik društva 
Miran Lever. Poudaril je, da častitljiv 
jubile j delovanja dokazuje veliko 
požrtvovalnost gasilcev, ki vedno 
znova dokazujejo, da je  osnovni 
namen pomagati sočloveku v stiski. 
»Da naše društvo lahko deluje v tak
šnem obsegu, seje v prvi vrsti treba 
zahvaliti vsem članom, ki nesebično

prispevajo svoje delo, čas in tudi živ
ljenje pri elementarnih nesrečah ter 
prostovoljnih delovnih akcijah,« je 
zagotovil Lever in izpostavil dobro 
sodelovanje z občino, krajevno 
skupnostjo, domačim i društvi in

sosednjimi gasilskimi društvi.
Dom gasilcev v Gorici ob Dreti je 

bil zgrajen leta 1928, vedno se je  
vzorno vzdrževal, najnovejša pren
ova pa je potekala v mesecih pred 
občinskim praznovanjem. Kar preko

osemsto ur prostovoljnega dela je 
bilo potrebnega, da so gasilci uredi
li stopnišče z ograjo v stanovanje, 
zamenjali ograjo na balkonu stano
vanja, prepleskali lesnino, v nove 
barve ovili fasado ter na novo uredi
li fresko gasilskega zavetnika sv. 
Florjana. Poleg tega so gasilci ure
dili nove sanitarije, poveljniško sobo, 
zamenjali velika garažna vrata, ure
dili arhiv, vlili tlak v garažah, nova pa 
je tudi streha stolpa sirene. Takšen 
finančni za logaj je  društvo stal 
10.400 evrov, od tega jih je občina 
prispevala pet tisoč.

Ob tej priložnosti je predsednik 
Gasilske zveze Zgornje Savinjske 
doline Janko Žuntar gasilcem pode
lil priznanja za dolgoletno delo, 
župan občine Nazarje Ivan Purnatje 
svojemu namenu predal novo gasil
sko opremo v vrednosti 2.500 evrov, 
katere nakup je v glavnini krila obči
na, diakon Slavko Čeplak pa je pren
ovljen dom tudi blagoslovil.

O rganizacije , Ljudje in  dogodki j

MUZEJSKI VEČER V DRUŽBI Z ALEKSANDROM VIDEČNIKOM

Mineva 90 let od bojev za severno m
■

Aleksander Videčnik, neutruden 
raziskovalec kulturne, zgodovinske 
in narodopisne preteklosti Zgornje 
Savinjske doline, je v torek, 8. sep
tembra, v Muzeju Vrbovec predaval 
o enem od temeljnih poglavij sodo
bne slovenske zgodovine -  bojih za 
severno mejo. Kronološko pregled
no je predstavil dogajanje in oseb
nosti, ki so narodno zavedne in 
odločne ustvarjale pogoje za av
tonomen razvoj slovenskega naro
da.

Predavanje je začel z letom 1917. 
Takratje na pobudo zagovornika na
cionalnih pravic Slovencev v duna
jskem parlamentu Janeza Evange
lista Kreka izšla majniška deklarac
ija, to je zahteva po avtonomiji ju
goslovanskih  narodov znotra j 
Avstro-Ogrske. Monarhija jo  je zavr
nila, zato so zlasti Slovenci začeli 
zbirati podpise. Tako so v Radmirju, 
Mozirju, na Ljubnem (podpisnice 
večinoma ženske, saj so bili možje 
na fronti) uspeli zbrati 400 podpis

ov za podporo Krekovi pobudi.
Konec 1. svetovne vojne in razpad 

»dvojne monarhije« je Štajercem in 
Korošcem prinesel nove preizkušn
je. V dogajanje ob severni meji je 
najprej odločilno posegel general 
Rudolf Maister. Z vojaškimi in diplo
matskimi akcijami mu je uspelo, da

seje boj za severno mejo na Štajer
skem končal s priznanjem meje na 
mirovni konferenci v Parizu.

A leksander V idečnik je  zatem 
oživil spomin na koroškega borca, 
poročnika Franja Malgaja. Ta je  s 
četo prostovoljcev zavzel Mežiško 
dolino. Zaradi neodločnosti vlade v

Ljubljani, ki mu ni poslala okrepitev, 
so Nemci nato zasedli Koroško do 
Karavank. V bojih za mejo na Ko
roškem je sodelovala tudi Celjska 
legija prostovoljcev in vpoklicanih 
obveznikov iz Rečice, Luč, Solčave 
in z Ljubnega. Državno mejo je nato 
po intenzivni propagandni vojni 
določil izid plebiscita 10.9.1920.

Predavatelj je  poslušalce spom
nil še na enega moža v zgodovini 
Slovencev, dr. Lamberto Ehrlicha. V 
koledarju Mohorjeve družbe za leto 
1922 je ta zapisal, da bi vsenem- 
ški osvajalni pohod - če bi uspel - 
postavil jezikovno mejo v Zidanem 
Mostu. Pa se osvajalcu še »sanja
lo ni, da bi se mu drznil zoperstavi
ti narod pastirjev in kmetov«. Ale
ksander Videčnikje za konec poka
zal še nekaj zgodovinskega gradi
va, med drugim fotografijo spomin
ske plakete genera la M aistra, 
podeljene Francu Rajterju iz Rad
mirja.



G O B A R S K I  DNEVI  NA GOLTEH

Iz gozda v lonec
Na Golteh zaključujejo poletno gobe v naravi. In prav skrb za nara- 

sezono z organizacijo fradiclonaln- vo je prva, ki jih vodi pri njihovem 
ih gobarskih dni. Tako je  v času druženju. Člani društva imajo svoj

Č lan i G o ba rske ga  d ru štva  M a ra u h  Velenje so p o s ta v ili na ogled 
o ko li d vesto  bolj ali m anj u ž itn ih , tu d i s tru p e n ih  gob

(foto: Benjamin Kanjir)

minulega vikenda potekala razsta
va gob, ki je bila tokrat zavoljo sla
bega vremena iz A lpskega vrta 
prestavljena na pokrito teraso hotel
skega objekta.

Člani Gobarskega društva Ma
rauh Velenje so postavili na ogled 
okoli dvesto bolj ali manj užitnih, tudi 
strupenih gob, ki jih  je moč najti 
širom naših polj in gozdov. Predsed
nik društva Jože Lekše je obisko
valce seznanjal z zdravilnimi učinki 
gob, o nevarnostih prekomernega 
nabiranja in pomenu, ki ga imajo

kodeks obnašanja v gozdovih, red
no se izobražujejo o temah, kot je 
prepoznavanje gob, načini njihove 
uporabe in podobno.

Običajno ljudje nabirajo gobane, 
lisičke, dežnike, morda kakšno vrs
to golobic in podobno, ostalih pa 
večinom a ne poznajo. Na tej 
razstavi je  bilo moč videti ogromno 
užitnih gob, Jože Lekše pa je gobar
ska enciklopedija v malem. Ljudje, 
ki so v dnevih razstave poslušali 
njegova izvajanja, so se lahko veliko 
naučili, spoznali kakšno novo vrsto

gob in njihov učinek na zdravje ter 
kulinariko. Slednja je bila predmet 
hotelskega gostinstva. Z bogato in 
pestro paleto jedi, v katerih so upo
rabljali gobe, so dopolnjevali gobar
ske dneve.

Gobarski dnevi so spričo slabih 
vremenskih napovedi privabili na

G O D B A  Z G O R N J E  SAVI NJSKE

Gostovanje
Predoslje na Gorenjskem, v bližini 

Brda pri Kranju, je 30. avgusta gos
tilo prvo srečanje pihalnih orkestrov. 
Tamkajšnja krajevna skupnost je 
tradicionalno prireditev Naaaj dan 
letos prvič organizirala v dveh dnev
ih in v nedeljo je  bilo v sklopu pr

Golte manj obiskovalcev, kot pa bi 
jih  ob napovedi lepega vremena. 
Kljub temu sofisti, ki se niso ustraši
li, na planini spoznali veliko novega 
in ugotovili, daje narava tudi ob za
četku jeseni lepa in radodarna s 
sadovi.

Benjamin Kanjir

' Predosljah
Srečanje se je  začelo s povorko 

vseh štirih godb po ulicah Predoselj, 
sledil je posamičen nastop vsake 
godbe, srečanje pa seje zaključilo 
s ponovnim  skupnim  igranjem  
godb. Srečanje ni sam o pred
stavitev godb, je tudi navezovanje

Z g o rn je s a v in js k i god b en iki med na sto pom  na Naaaj

ireditev omenjeno srečanje godb. 
Poleg godb iz Kranja, Šenčurja in 
Železnikovje povabilo za sodelovan
je dobila tudi Godba Zgornje Savin
jske doline, kar je še en dokaz, da se 
glas o kvaliteti orkestra širi širom 
Slovenije.

stikov med glasbeniki in začetek 
morebitnih sodelovanj v prihodnje. 
Gostovanje se je zaključilo z ogle
dom Predoselj, cerkve Sv. Siksta in 
grobnice barona Žiga Zoisa na tam
kajšnjem pokopališču.

Matej Kranjc

zovnic 2009/2010

Pohitite in do konca septembra kupite smučarske vozovnice za bele strmine na Golteh 
po 2 0% nižji ceni. Namesto 26 EUR boste za celodnevno smučarsko vozovnico do konca 

^  ». septembra plačali 21 EUR in prihranili kar 5 EUR.
Q U l  L6Slovenija  Vozovnice za otroke 40%  cenejše od vozovnic za odrasle.

I N F O R M A C I J E :  Tel.: 0 3 / 839 12 00 | P R O D A J N A  M E S T A : Golte - spodnjo postaja nihalke, TIC Žalec, Izletnik Celje, AP Ljubljana, www.eventim.si



Zgodovinski pomen zadružništva 
in hraniiništva (6)

P iš e : A le k s a n d e r V ide čnik

P O S O JIL N IC A  G O R N JI G RA D
Ena močnih "vošnjakovk" na Štajerskem je bila 

tudi v Gornjem Gradu. Kot ustanovitelja viri nava
jajo trgovca, narodnega moža in župana Jožefa 
Krajnca. Posojilnico so ustanovili 7. decembra 
1890, takoj za tem je bila registrirana kot zadru
ga z neomejenim jamstvom.

Prvo načelstvo so sestavljali: načelnik Jožef 
Krajnc in člani Franc Šarb, Josip Mikuš, dr. Ivan 
Šlander, Blaž Čeplak, Jakob Božič, Anton Levar, 
Franc Mermal in Anton Zavolovšek. Po navedenih 
imenih sodeč je  bil krog pobudnikov iz različnih 
krajev Zadrečke doline.

Posojilnica se je  izredno hitro uveljavljala. Ob 
ustanovitvi je štela 203 člane, 1903. leta pa že 
430 članov. Denarni zavod je kmalu zbral toliko 
denarja, da je sredi mesta sezidal za tiste čase 
prav imenitno stavbo, kiji še danes rečejo "poso
jiln ica” . Lahko domnevamo, daje veliko zaslugo 
za dobro poslovanje pripisati Franu Kocbeku, ki 
je vstopil v načelslvo leta 1908 in ostal tajnik vse 
do smrti.

V letu 1903je bilo načelstvo sestavljeno takole: 
načelnik Jožef Krajnc, člani Franc Šarb, dr. Ivan 
Šlander, Peter Ručigaj, Matija Krajnc, Jože Mikuš, 
Franc Podbrežnik in Fran Kocbek kot tajnik.

V času krize v tridesetih letih je prišlo do težav, 
ki pajihje posojilnica kmalu prebrodila. Leta 1937 
je izšel novi zakon o zadrugah. Posojilnica seje 
organizacijsko prilagodila novim predpisom. Pos
lej ni bilo več načelstva, pač pa upravni odbor. 
Vanj so bili izvoljeni: Anton Kolenc iz Gornjega 
Grada, Anton Tevž z Ljubnega, Franc Kolenc iz 
Juvanja, Anton Zavolovšek iz Krope, Franc Žmavc 
in Franc Božič, oba iz Gornjega Grada.

Žal je kmalu prišlo do političnih spletk, saj je bila 
posojilnica liberalna, Kmečka hranilnica in poso
jilnica pa klerikalna. V celjskem časopisu Nova 
doba je bil junija 1919 odgovor na napad v kleri
kalnem časopisu Slovenski gospodar. Slednji je 
trdil, da je posojilnica "magnatska" in daje v njej 
slabo gospodarjenje s krompirjem... Tega je poso
jilnica naročila, da bi ublažila slabo preskrbo kra
ja, pa seje s prevozom nekaj zataknilo in krompir 
je prispel v Gornji Grad hudo nače t... Seveda je 
Nova doba bila tudi pikra, svetovala je Kmečki 
hranilnici in posojilnici, naj raje pogleda, kako ji 
plesnijo vojna posojila v pisarni ...Seveda, takšne 
spletke niso koristile ne eni, ne drugi denarni us
tanovi.

ZV E Z A  SLOVENSKIH POSOJILNIC V C ELJU
Prav gotovo smemo šteti ustanovitev zveze slov

enskih denarnih zavodov kot največjo Vošnjakovo 
zaslugo. Vošnjakovo temeljno načelo je bilo, da 
mora med slovenskimi denarnimi zavodi vladati 
vzajemnost in tesno sodelovanje. Da bi to doseg
el, je dne 21 .januarja 1883 v Celju sklical sestanek 
predstavnikov tedaj obstoječih denarnih zavodov.

Navzoči niso bili zastopniki vseh posojilnic, ven
dar so sprejeli sklep o ustanovitvi Zveze sloven
skih poso jiln ic  z nam enom , da se poenoti 
poslovanje in okrepi strokovna plat delovanja v 
zvezi povezanih posojilnic. Zveza je bila ustanov
ljena kot društvo inje imela tričlansko načelstvo, 
vodstvo pa je prevzel Mihael Vošnjak. Takšna zve
za slovenskih hranilnicje povzročila huda naspro
tovanja med nemškimi prenapeteži. Uspeli so s 
pomočjo dr. Jožeta Vošnjaka, državnega poslan
ca na Dunaju, kije uspel prepričati oblasti o nep
olitičnem ozadju nove zveze.

R EV IZIJSKA S LU ŽB A  IN R EZER V N I SKLAD
Že na občnem zboru zveze leta 1888 so sk

lenili uvesti revizijsko službo in denarno izmen
javo znotraj članic zveze. Ta slednja je bila zelo 
potrebna kot pomoč posojilnicam  v primeru 
poslovnih težav. Oboje je predstavljalo velik or
gan izacijsk i napredek in potrd itev pravilne 
odločitve, saj je  že zakon iz leta 1903 določil o 
obvezni reviziji denarnih zavodov.

Zveza je začela izdajati strokovno revijo Zadruga 
in v Celju uredila tiskarno za tiskanje raznih tisko
vin in rednih navodil. Vsako leto je Zveza izdala 
letopis, v katerem so bile zajete vse članice in pri
kazano njih poslovanje.

Na občnem zboru leta 1894, torej ob desetletni
ci Zveze, je bila ugotovljena nenehna rast posojiln
ic in njihova vsesplošna poslovna uspešnost. Pou
darek je bil »Slovenci jih snujejo (mišljene so poso
jilnice) iz lastne moči in brez tuje pomoči«.

Leta 1893 so na Štajerskem našteli 16.647 
zadružnikov (članov posojilnic, op. A.V.), združenih 
v 20 posojilnicah. Zveza skrbi za to, da se posojiln
ice ne zadolžujejo in delajo z "lastnimi močmi".

Na občnem zboru Zveze leta 1894 so izvolili 
poslovni odbor: Mihael Vošnjak, predsednik, člani 
pa so bili: dr. Josip Sernec, Fran Lončar, I. Kristan, 
Fran Lene, dr. Ivan Dečko, dr. Josip Vošnjak in 
Josip Regali. Sprejeli so tudi sklep o enotnih 
poslovnih knjigah in obrazcih, te zagotovi Zveza. 
Priporočali so poslovanje na večjih območjih, kot 
so sodni okraji.

Občni zbor leta 1899 je  potekal prvič ob 

udeležbi delegatov s Koroške in Primorske. Izvo
lili so nove člane odbora: Mihael Vošnjak, preds
ednik, dr. Ivan Dečko kot podpredsednik, Fran 

Lončar, dr. Josip Sernec, dr. Josip Vrečko, Alojz 
Kraut, Valentin Podgorc za Koroško, dr. Ivan 

Valenčič in dr. Danilo Majaron za Kranjsko, Oskar 
Gaberščik in Slavoj Jenko za Primorsko.

Leta 1916 so končno ustanovili v Zvezi "zadružno 

centralo", preko katere so izravnavali potrebna 
sredslva med članicami. Zveza pa je že zajemala 

članstvo iz Kranjske, Koroške, Štajerske, Goriške, 
Trsta, Istre in Dalmacije. Tako združevanje naših 

ekonomskih zm ogljivosti je potekalo več kot 
presenetljivo uspešno, vse do leta 1913, ko seje 

Vošnjak umaknil v Gorico, pa tudi zaradi hudih 
političnih spletk je celjska zveza slabela.

Konec.

3ščemo stare fotografije

Izre d n o  lepo kopališče  so od le ta  1 9 3 0  imeli v Lu č ah  ob Lu č n ic i. Fo to g ra fijo  nam je  poslal
Alb in  M o lič n ik  iz  L u č .



B A R B A R A  N O V A K ,
zakonska in družinska terapevtka na 
Centru za družinsko terapijo 
Kamnik

Poletje je predvsem čas dopustov, počitka, za
bav, veselja in brezskrbnosti. Je pa tudi čas avan
tur, afer, novih poznanstev in izzivov. Nekateri 
menijo, da na primer pri telefonskih klicih, srečan
jih na kavi ali tolažilnih objemih ne gre nujno za 
afero, spet drugi menijo nasprotno: da ravno tak
šni in podobni stiki ljudi kažejo na njen začetek, 
saj vzbudijo sume, dvome in nenazadnje izgubo 
zaupanja, ki naj bi bilo temelj vsakega odnosa. 
Nezvestoba je  postala fenomen, ki zlasti na 
raziskovalnem področju zavzema vedno večjo 
pozornost raziskovalcev.

Varajo in prevarani so tako moški kot ženske. 
Eden od pomembnejših razlogov za nezvestobo 
naj bi bila kvaliteta odnosov. Čustveni stik med 
zakoncema oziroma partnerjema, ki ga morda 
nikdar ni bilo ali pa je z leti usahnil, lahko znova 
vzpostavijo šele pogovori zakoncev o njima in o 
temah, o katerih jima je  najtežje spregovoriti (na

Ko zvestoba skoči čez p lot...
primer njuni strahovi). Ravno pomanjkanje tak
šnih pogovorov na jvečkra t privede do na
veličanosti, odtujenosti in nezadovoljstva v za
konu, kar pomeni tudi, da zakonca drug druge
mu vedno manj zaupata. Čeprav je zakonec kot 
odrasla oseba odgovoren, da neznosno vzdušje 
v zakonu popravi, izboljša ali spremeni, ravno 
tega takrat ne zmore. Nemoč in obup pa dostikrat 
spremlja še zanikanje resnice, misleč, da se bodo 
stvari že same uredile.

Ko človek tako živi »sam v zakonu«, ko se poču
ti osamljenega, nepomembnega in neljubljen
ega s s tran i d rugega pa rtne rja , v resn ic i 
neskončno hrepeni po sprejetosti in bližini. Tisti, 
ki je nezvest, dostikrat ne ve, zakaj »seje kar 
zgodilo« in zakaj je  bil neiskren. Nekje globoko v 
sebi močno hrepeni po tem, da bi znova začutil 
povezanost z osebo, ki jo  ima rad, da bi bil zan
jo  zanim iv in predvsem pomemben. Ljudje, ki 
varajo, bi za »tiste« trenutke tvegali čisto vse. 
Občutki, ki jih afere vzbudijo, so namreč izjem
no privlačni in nezamenljivi. Takrat se človek 
počuti, kot daje znova zaljubljen, prerojen in za 
nekoga zelo poseben.

Posledice nezvestobe, k ije  polna sramu in 
strahu, so za oba zelo razdiralne, saj sežejo v

sam o jedro  njunih osebnosti. Partner, ki je  
ž rte v  p revare , se p o č u ti p riza d e te g a , 
izigranega in zavrženega. Občutek ima, da se 
je  po razkritju  afere po ru š ilo  vse, kar sta 
zgrad ila  v njunem  odnosu, čeprav je  bil ta 
lahko že nekaj časa povsem nesrečen ali po
sut z obupom. Prevare na splošno ostaja jo 
nespre jem ljive in zanje ni opravič ila . So le 
težko spre jem ljiv i razlog i, ki do teh dejanj 
pripeljejo, odgovoren pa je  tisti, ki prevara.

Nezvestoba in ljudje, ki varajo, so žal pog
ostokrat samo žrtve kritike in obsojanja, kar 
jih  od soočenja z resnico le še oddalji. Redke
je  pa p o m is lim o , da je  skok čez p lo t na
jvečkrat samo jasen pokazatelj, da je  treba v 
trenutnem odnosu čimprej nekaj spremeniti. 
Pri tem m islim  zlasti na vključitev pogovorov 
v življenje zakoncev, in sicer o temah, ki so ju  
nekoč oddaljile (na primer užaljenost, umik, 
m olk), o vseh nerazrešenih konflik tih , pot
lačenih zamerah, pozabljenih željah ... Šele 
odločitev, da sta oba pripravljena narediti nov 
korak v življenju in vložiti veliko truda v delo 
na njunem odnosu in na sebi, je zagotovilo za 
povrnitev medsebojnega zadovoljstva, spoš
tovanja in sprejemanja.

P re v a re  na  s p lo š n o  o sta ja jo  n e s p re je m ljive  in z a n je  ni o p ra v ič ila . S o  le te ž k o  spreje m ljivi 
r a z lo g i, ki d o  te h  d e ja n j p rip e lje jo , o d g o v o re n  p a  je  tis ti, ki p re v a ra .

Najem nepremičnine

U R Š K A  K R A J Š E K ,
samostojna pravnica 
v Banki Celje d.d.

V dosedanjih prispevkih sem vam, spoštovane 
bralke in bralci, predstavila stvarne pravice na ne
premičninah. Ponovimo jih še enkrat: lastninska 
pravica, zastavna pravica/hipoteka, zemljiški 
dolg, služnosti, pravica realnega (stvarnega) 
bremena in stavbna pravica.

V današnjem času, času globalne recesije, se 
ljudje glede na vse statistike ne odločajo več to
liko za nakup nepremičnine, ki bi postala njihova 
last, saj pričakujejo, da bodo cene nepremičnin 
padle. Statistike zato govorijo v prid najemom 
nepremičnin, kar je tudi razlog, da vam bom v tem 
in nekaj nadaljnjih prispevkih predstavila bistvene 
elemente, na katere moramo biti pozorni pri na
jemu nepremičnine. Tema o najemu nepremičnin
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je  v času pred novim študijskim letom kar precej 
zanimiva za študente, ki se vsak dan s predavanj 
na fakulteti ne morejo vračati domov in nimajo 
pogojev za pridobitev sobe vštudentskem domu.

Sevedaje predpogoj za najem nepremičnine, da 
naredimo nekakšen »seznam plusov in minusov« 
glede na potrebe, kijih imamo, na primer: ali na

jeti hišo ali stanovanje, v kakšnem okolju in po
dobno. Vsekakor je odločitevvvečini primerov ve
zana na stroške, vključno s ceno najema. Odloči
ti se moramo tudi, ali bomo nepremičnino poiskali 
sami ali bomo poiskali pomoč katere izmed ne
premičninskih posredniških agencij. Teh je danes 
zadosti. Pri slednjem moramo že vnaprej vedeti, 
da posredovanje s strani agencije pri najemu ni 
brezplačno, kar pomeni, da se moramo natančno 
pozanimati, kakšni so ti stroški, da ne bi bili na 

koncu negativno presenečeni.
Z nepremičninsko posredniško agencijo se sk

lene posebna pogodba -  pogodba o posredovan

ju, v kateri morate pisno podati svoje predloge in 
želje ter zahteve v zvezi s poslom, ki naj ga opravi 
posrednik (glede lokacije, maksimalne cene za 
najem ...). Preden to pogodbo podpišete, jo na
tančno preberite, predvsem drobni tisk oziroma, 
drugače povedano, splošne pogoje pod katerimi 
posluje posredovalna agencija.

Ko najdemo primerno nepremičnino za najem, 
ki si jo seveda tudi ogledamo, je potrebno priprav
iti najemno pogodbo. Najemna pogodba mora 
vsebovati nekatere bistvene sestavine, kijih določa
ta Obligacijski zakonik in Stanovanjski zakon, nan
ašajo pa se na pravice in dolžnosti obeh pogod
benih strank -  najemnika in najemodajalca, opis 
nepremičnine, kije predmet najema, čas trajanja 
najema, pogoje za prekinitev najemne pogodbe... 
(o tem več v enem od prihodnjih prispevkov). Vsakr
šna kršitev najemne pogodbe po njenem podpisu 
bi vas lahko stala veliko denarja.

Pozdrav do prihodnjič!

N a je m n a  p o g o d b a  m o ra  v s e b o v a ti n e k a te re  b is tve n e  s e s ta v in e , ki jih d o lo č a ta  O b lig a c ijs k i 
za k o n ik  in S ta n o v a n js k i z a k o n , n a n a š a jo  pa  s e  na  p ra v ic e  in d o lžn o s ti o b e h  p o g o d b e n ih  s tra n k  
-  n a je m n ik a  in n a je m o d a ja lc a .



P R E D A V A N J E  D R .  P E T R A  W E 1 S S A  N A  RE ČI C I  O B  S A V I N J I

Škof Tomaž Hren zaznamoval 17. stoletje v naši dolini
jske doline povezan pravz njim. »Si
noda, kije bila v Gornjem Gradu leta 
1604, je pomembna za Slovence, 
ker se je zapisnik poleg v nemščini 
in latinščini napisal tudi v sloven
skem jeziku. Graditev cerkve in sa
mostana v Nazarjah po letu 1634je 
povezana s turškim zatiranjem v 
Bosni, iz časa takoj po Hrenovi sm
rti pa izvirajo zapisi o stanju cerkva 
skonča 17. stoletja,«je med drugim 
izpostavil dialektolog.

Za uro zgodovine domačega kraja 
se mu je v imenu organizatorja zah
valila predstavnica društva Tadeja 
Cigale in ga povabila, da tudi v pri
hodnje »Rečičanom in okoličanom 
osvetli še kakšno stoletje«.

Marija Sukalo

O S R E D N J A  K N J I Ž N I C A  M O Z I R J E

Obsežnejša predstavitev četice slovenskih umetnikov

Kulturno-umetniško društvo Utrip 
je v rečiški osnovni šoli pripravilo 
predavanje Rečica s širšo okolico v 
17. stoletju. Tako so poslušalci po 
obdobju Primoža Trubarja in protes
tantizma, o katerem je tekla beseda 
lani, lahko letos prisluhnili orisu 
pomembnejših dogodkov v 17. sto
letju. Tega je pripravil dr. Peter Weiss, 
dialektolog in višji znanstveni sode
lavec na Inštitutu za slovenski jezik 
Frana Ramovša v Ljubljani.

»Drugi vseslovenski kmečki upor, 
kije razplamtel naše kraje,je vsod- 
nih spisih dokumentiran z imeni in 
priimki kmetov, naših prednikov, ki 
jim  je bilo sojeno in so bili sojeni,« je 
v svojem predavanju poudaril dr. 
Weiss in se dotaknil tudi »vladavine«

D r . P e te r W eiss je  o risal pom em bnejše d o godke  v 1 7 .  s to le tju  v naši 
dolin i (foto: Marija Šukalo)

ljubljanskega škofa Tomaža Hrena. 
Po njegovem mnenju je  namreč

marsikateri dogodek iz zgodovine 
Gornjega Grada in Zgornje Savin-

M ile n a  K o ren B o žič e k  je  pred stavila  dom ače u m e tn ik e , ki so z 
n izo m  podob p re d sta vili ra zlič n e  poglede na s o žitje  narave in 

u m e tn o s ti (foto: Roman Mežnar)

Vokviru mednarodnega likovnega 
projekta Rags in the Wind III -  Dotik 
je  nastala prostorska postavitev v 
M ozirskem gaju. Sprem lja joča 
razstava Sožitje dotikov je bila 
postavljena v mozirski galeriji in 
svečano odprta v petek, 11. septem
bra.

Rags in the Wind lil je razstava del, 
ki s postavitvijo v naravno okolje, 
predstavljajo popestritev doživetja 
Mozirskega gaja. Na tej razstavi 
sodeluje 18 tujih in osem domačih 
avtorjev. V organizaciji Osrednje 
knjižnice Mozirje in Mozirskega gaja 
je  nastala spremljajoča razstava 
Sožitje dotikov, v okviru katere so se 
obsežneje predstavili slovenski 
umetniki, ki so sodelovali v projektu. 
Kuratorka mednarodne razstave 
Milena Koren Božiček je bila vesela 
povabila in sodelovanja v projektu,

v katerem so sodelovali umetnost, 
oblast in politika. Predstavila je četi
co domačih umetnikov, ki so v ma
jhnem razstavnem prostoru z nizom 
podob predstavili različne poglede

na sožitje narave in umetnosti. Navi
dezno različnost avtorjev presega 
odnos le-teh do okolja in človeka. 
Nastali so zanimivi artefakti, ki pou
darjajo odprtost za medsebojni di

alog in sožitje različnih umetniških 
energij.

Podžupan občine Mozirje Roman 
Čretnik se je  ob odprtju razstave 
zahvalil vsem, ki so sodelovali pri 
postavitvi. Hkrati je obiskovalcem 
zaželel dobro počutje, umetnikom 
pa veliko dobrih idej. V spremlja
jočem  program u je  občinstvo 
navdušila učenka Glasbene šole 
Nazarje Eva Vačovnik na violini, ki jo 
je spremljal Anton Acman ml. na kla
virju.

Galerija Mozirje se je še enkrat 
pokazala kot razstavni prostor, v 
katerem se uspešno predstavljajo 
različni umetniški pogledi na svet. 
Razstavljena dela so bila sama po 
sebi vabilo na otvoritev razstave v 
Mozirskem gaju, ki seje imela zgodi
ti naslednji dan.

Roman Mežnar

mm mm
Na križišču gozdne ceste in občinske 

ceste Kokarje-Nazarje je nekdo 50 
melrov pred cevnim propustom v hu
dournik Črni graben nasul poleg grad
benih odpadkov tudi stare okenske 
okvire. Ti so ob zadnjem deževju zama
šili cevni propust. Ob večji padavinah bi 
zaradi tega nastala nekaj tisoč evrov

težka škoda, saj vemo, kako poplave 
uničujejo ceste in celo mostove. Tak
šnemu ravnanju prav gotovo ne 
botruje zdrava pamet. Očitno 
nevestnež še ni slišal za odvoz kos
ovnih odpadkov, sploh pa bi lahko 
odslužen les uporabil za kurjavo.

DJ



P A Š N A  S K U P N O S T  M E N I N A  G 0 S P 0 D N 0 - G L 0 B A Č E

Obisk planinskega pašnika Lammersdorfer Aim
N a j v e č j a  p a š n a  s k u p n o s t  v  

Z g o r n ji S a v in js k i d o lin i M e n in a  
G o s p o d n o -G lo b a č e  je  lani u s p e š 
n o  o b e le ž ila  s to le tn ic o  u s ta n o 
v itv e  P a š n iš k e  z a d r u g e  G o r n ji  
G r a d .  N a  le t o š n je m  o b č n e m  
z b o r u  s o  čla n i na  p o b u d o  p re d s 
e d n ik a  Iv a n a  P re s e č n ik a  spreje li 
s k le p , d a  si o g le d a jo , ka ko  na  svo 
jih p a š n ik ih  g o s p o d a rijo  s o s e d je  
n a  a v s trijs k e m  K o ro š k e m .

Konec avgusta so se iz Gornjega 
Grada odpeljali proti Karavanškemu 
predoru in dalje po avtocesti proti 
Spittalu.

Za začetek so se ustavili v kraju 
Aifersdorf, kjer so si ogledali živinor
ejsko kmetijo. Lastnik kmetije, ki je 
tudi učitelj na srednji kmetijski šoli, 
jim  je  razkazal svojo kmetijo, na ka
teri redijo 50 krav molznic lisaste 
pasme, plemenske telice in bike v 
novograjenem pol hladnem hlevu.

Sledila je pot proti jezeru Millstatt. Od 
istoimenskega mesta so se po adren
alinski visokogorski cesti, za katero se 
plača taksa po osebi, povzpeli na hri

bovito alpsko področje, ki se dviga nad 
jezerom.

Na koči sojih lepo sprejeli injim pos
tregli narezek iz domačih mesnih in

mlečnih izdelkov. Za dobrodošlico jim  
je gospodar zaigral na harmoniko. Po 
okusni malici so se srečali s predsed
nikom pašne skupnosti, kijetudi preds

ednik vseh pašnih skupnosti na avstri- 
jskem Koroškem.

Predstavil jim  je  pašnik, ki se 
razprostira na nadmorski višini od

1.500 do 2.100 metrov in obsega 
265 hektarov. Ta planina je  last 
dvanajstih kmetov, ki so združeni v 
pašno skupnost. Pašnikje razdeljen 
na tri dele. Na enem se pase 35 krav 
molznic, na drugem 25 krav dojilj, 
na najvišjem tretjem delu pa 90 glav 
mlade živine.

Lastniki skrbijo tudi za plačo treh 
zaposlenih na planini. Iz dohodka za 
mleko plačajo sorazmerni prispe
vek glede na število krav in količino 
mleka. Zaposleni pasejo, molzejo in 
izdelujejo sire, vse ostalo delo na 
planini, ki zajema čiščenje pašnika, 
ureditev ograje in drugo pa opravijo 
lastniki pašnika sami (člani pašne 
skupnosti). Z opravljanjem delovnih 
urni nikoli problemov, saj gre za nji
hovo lastno zemljo. Pašnikje v celo
ti ograjen z bodečo žico, ki jo  jeseni 
snamejo, saj avstrijski lovci ne do
volijo električnih ograj. Divji prašiči 
niso problem na tem delu Alp. Paša 
traja od 10. junija do 15. septembra, 
mlada živina pa je na pašniku do 
konca septembra.

Na planini je tudi sirarna, ki so jo  
posodobili leta 1960. V to jih je  vodi
lo pomanjkanje delovne sile za ročno 
molžo. Takrat so uredili tudi molzišče. 
Pred desetimi leti so prekinili s proda
jo mleka mlekarni in so vsega začeli 
predelovati in tržiti kar na planini. S 
sredstvi EU so uredili hišo s sirarno, 
kjer im ajo vodene oglede in de

gustacijo sirov. V njej vsak dan pre
delajo 500 litrov mleka. Iz te količine 
dobijo dva hlebca po 15 kg lam- 
mersdorferskega planinskega sira, ki

zori dva meseca. Tega sira izdelajo 
največ. Delajo pa tudi mladi sirz drob
njakom. izsirotke izdelujejo mehki sir 
s kumino in maslo. Siri iz njihove sir
arne so prejeli že več priznanj.

Planina je turistično izredno zanimi
va in poleti zelo obiskana. Avstrijski 
šolski sistem ima tudi program šole 
v naravi na planinah. Potem progra
mu otrokom  predstavijo lepote 
planin, ukrepe za njihovo ohranjanje, 
trud in delo skrbnikov. Privzgojiti žel
ijo čut odgovornosti do okolja in tis
tih, ki to okolje negujejo, ohranjajo. 
Poučujejo jih o življenju in delu na 
planini. Med počitnicami organizira
jo  varstvo otrok na planini. Dnevnojih 
vodijo na poučne sprehode.

Po ogledu sirarne so se sprehodili 
po pašniku, nakar so se od prijaznih 
gostiteljev poslovili s slovensko pe
smijo, ki so jo  spremljali zvoki ra
zličnih instrumentov glasbeno nad
arjenih udeležencev ekskurzije. Po 
spustu v dolino je sledil ogled stare
ga mestnega jedra Millstatt s sa
mostanom in cerkvijo ter sprehod 
do glavnega trga in Millstattskega 
jezera.

Okusna večerja je bila na sonč
ni strani Alp, vožnja proti domu v 
poznih večernih urah pa je  minila 
v strnjevanju vtisov in kančku za
visti, da so avstrijske planine last 
kmetov.

( ( < « ) ) ) K ulturno-uraetniško d ru štvo  u trip , R ečica ob  Savinji

m
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vabita na

VEČER 
v  s p o m i n  n a

EDIJA MAVRIČA - SAVINJČANA

v avli Osnovne šole 
Rečica ob Savinji

v nedeljo, 20. septembra 2009, 
ob 18.00.

Vabljeni! <f

BSH H išni ap arati d.o.oM Nazarje

Č lan i P a šn e  s k u p n o s ti M e n in a  G o s p o d n o -G lo b a č e  na s tro k o vn i e k s k u rziji na a vstrijs k e m  Ko roške m
(foto: Marko Jelšnik)

Sonja Moličnik Oblak



S N E M A N J E  CD Z A  R E V I J O  Z M A J Č E K

Otroški pevci iz luč ponovno snemali

Z a d a j (od le ve ): S a ra , N ik a , A n ita , T ja š a , T in a , N in a , spredaj (od le ve ): A lja , D o m e n , M anuela 
na snem anju v stu diu  K r t  (foto: Dominik Krt)

Sobota, 5 septembra, je bila za mlade pevce iz namreč v studio Krt v Stahovico, kjer so posneli 
Luč naporna, pa vendar polna doživetij. Odšli so že drugi CD za otroško revijo Zmajček.

Lani je šesterica deklet iz otroškega cerkven
ega zbora z mentorico Anito Lakner na pova
bilo Dominika Krta posnela prvo zgoščenko, 
letos so se jim  pri snemanju pridružili trije na
jm la jš i člani zbora. Učenje novih pesmi in nas
topi so jim  v veselje, snemanje v pravem stu
diu pa posebna izkušnja. Kljub mladosti imajo 
s snemanji kar nekaj izkušenj, saj so z ostali
mi lučkimi cerkvenimi zbori posneli album, ki 
nosi naslov Ave Marija, lani pa CD z božičnimi 
pesm im i, ki zaradi pom anjkan ja  finančnih  
sredstev še ni izšel. Mladi pevci upajo, da bodo 
lahko sebi in drugim s tem albumom polepšali 
praznike vsaj letos. Pesem v Lučah doni že od 
nekdaj, z vajami in dobro voljo pevcev, pred
vsem pa z razdajanjem in dosti truda zborovod
kinje Anite Lakner pa še lepše.

Šteti Sem

Varovanci Varstveno delovnega centra SAŠA, 
Enota Mozirje so se konec avgusta podali na 
popočitniški izlet na Koroško. Ogledali so si letal
išče v Slovenj Gradcu in priprave padalcev na 
polet, obiskali Ivarčko jezero in VDC Muta, za 
glavno atrakcijo izleta pa si privoščili splavarjen
je po Dravi.

Koroški splavarji oziroma flosarji so varovance 
mozirskega VDC-ja z veseljem pospremili do spla
va, za dobrodošlico pa jim ponudili kruh, sol in jih 
obdarili z njihovimi tradicionalnimi »kuhlami«. Na 
splavu razposajeni varovanci niso le občudovali 
»oranja« po Dravi, splavarji so jim  namreč za po
potnico pripravili številne animacije, ki so zbrane 
nasmejale do solz. Ob zvokih flosarskega ansam
bla so varovanci zaplesali, se nato okrepčali z 
malico in kavo, za konec pa so si ogledali krst novih 
flosarjev. Največ smeha in aplavza je požel krst 
mozirske varovanke Jožice Atelšek, ki se sedaj

lahko ponosno šteje med prave flosarje.
Domov so se varovanci polni vtisov in še vedno 

nasmejani vrnili pozno zvečer, kot pa so povedale

njihove spremljevalke iz mozirskega VDC-ja, 
presenetljivo še niti takrat niso bili prav nič utrujeni.

TG

Ob Dravi so se varovanci mozirske enote VDC SASA imeli prav lepo

V D C  S A Š A ,  E N O T A  M O Z I R J E  N A  P O P O Č I T N I Š K E M  I Z L E T U

Mozirski varovanci med koroškimi splavarji

O



K O  S E  N A Z A R Č A N I  P O V E S E L I J O

V Tominškovi se imajo »fajn«
Zadnja nedelja v avgustu je  bila kot nalašč, da 

se sosedje Tominškove ulice spet poveselijo na 2. 
trad ic iona lnem  uličnem srečanju. Izbrali so 
prekrasen ambient vZavodicah, domačijo Fanike 
Vrhovnik, ki je sicer na Tominškovi doma in jim  je 
z veseljem »posodila« delček svojega raja za ves
elo druženje.

V velikem številu so se zbrale kar tri generacije.
Uživali so drug z drugim ob petju, družabnih igrah 
in ob specialitetah z žara in ustekleničenih za
devah. Na obrazih vseh seje zrcalilo zadovoljslvo 
in veselje, da so skupaj, da so si vzeli čas drug za 
drugega. Skovali so kar nekaj načrtov, kako se 
bodo še »fajn« imeli, vendar tega še ne bodo izda
li, so pa »fotko« na Savinjske novice poslali.

Kristina Jeraj

Veseli N a za rč a n i s Tom in škove u lic e , ki so 
p re žive li lep dan v Zavo d ica h

(foto: Kristina Jeraj)

Dragima dvojčicam a

Darinki in H eleni
Ob srečanju t Abrahamom 

veliko zdravja in razumevanja

Vajini

l~ J H k M ariji
Ljuba mama, zlata mama, rojstni dan

f slaviš, kljub težavam v življenju vedno
%  * * mlajša se nam zdiš! Vse lepo in

d  h 1 vse najboljše voščimo ti vsi!

Emi
za 5» rojstni dan

L Zdravja, sreče m veselja, to je zate
najina želja!

Stara mama in stari ata

Franci Repenšek
Za 60. rojstni dan ti želimo veliko zdravja, 

sreče in medsebojnega razumevanja.

Žena Olga, hči Simona z Urošem, 
hči Tea s Tomijem in vnukinji Nina in Neli

Branku za 60« 
rojstni dan

Trideset let si dopolnil, 
trideset pa podlage je  

A na leta nič se ne oziraj, 
ohranil si mladost še vso. 

Na zdravje prvih šestdeset, 
na zdravje znancem istih let. 

Šest križev na ramah, kaj je to, 
še enkrat jih toliko naj bo!

Vse najboljše ti želimo Matija, Ančka in Srečo

f POSLOVNO-KOMERCIALNA SOLA CELJE 
I VIŠJA STROKOVNA ŠOLA

vpisuje v višješolski študijski 
program izrednega študija

EKONOMIST
moduli:

turizem
komerciala

računovodstvo

Najnižja šolnina v regiji in ugodni plačilni pogoji. 

Želite pridobiti dodatna strokovna znanja?

Možnost študija v Celju, 
Rogaški Slatini in Mozirju.

• 03 428 54 50 • pks-visja.ce@guest.arnes.si •
• www.pksola.com/visja/visja.htm •



M O Z I R S K A  K O C A

Ko iz kuhinje prijetno zadiši

O S N O V N A  Š O L A  N A Z A R J E

Jubilej obeležili s srečanjem najboljših 

športnikov v generacijah

Novi upravitelj Mozirske koče na Golteh Slavko 
Kobetič se je  svojega dela lotil nadvse resno. 
Planinska postojanka počasi pridobiva nekdanji 
sloves, saj je obisk planincev iz dneva vdan večji. 
Z namenom, da se planincem še bolj približa, je 
Kobetič v času prvega septembrskega vikenda 
organiziral dan odprtih vrat.

Vreme mu sicer ni najbolj služilo, saj je v sobot
nem dopoldnevu zrakše izpolnjeval vonj po dežju. 
Tisti bolj vztrajni so se vendarle podali proti Mozir
ski planini. Že pri Klemenakovi klopi, znani točki 
za počitek in pogled v dolino, seje odprl drugačen 
pogled. Navzdol v morje megle in oblakov in 
navzgor v sončen dopoldan.

Slavko je prišleke z veseljem sprejemal in vabil 
v notranjost koče, kjer je postregel z okusnim 
golažem, skuhanim za to priložnost. Seveda brez
plačno,zželjo po spoznavanju njegovih kuharskih 
sposobnosti. Teje nadgrajeval s peko na zunan
jem žaru. Gostje so bili zadovoljni, polni pohvaln
ih besed in obljub, da se kmalu zopet vrnejo. Mor
da že na nedeljsko kosilo, kijih bo Slavko nudil že 
v bližnji prihodnosti.

Po parih mesecih obratovanja koče z novim 
oskrbnikom slednji pravi, da njegova pričakovan
ja niso bila tako velika, kot pa seje pokazal pozi

tiven odnos s strani obiskovalcev. Zavoljo njegove 
prijaznosti, kuharskih sposobnosti, ki se odražajo 
v domačem kruhu, enolončnicah, pitah, različnih 
slaščicah in še čem. Njegov vsakdanjik, ki se 
pričenja ob petih zjutra j in konča ob desetih

zvečer, se mu zato ne zdi prenaporen. Zavoljo 
druženja s pozitivnimi ljudmi, ljubeznijo do dela in 
velike želje, da ljudem ustreže po svojih najboljših 
močeh.

Benjamin Kanjir

Slavko  K o be tič  (tre tji z  leve) je prišleke z  veseljem  sprejem al in vabil v n o tra n jo s t koče
(foto: Benjamin Kanjir)

Osnovna šola Nazarje letos praznuje deset let 
delovanja kot popolna devetletka. Jubilej bodo 
obeležili z nizom  raz ličn ih  dogodkov. Prvo 
praznično dogajanje je  bilo 11. septembra. V šport
ni dvorani so se srečali in pomerili v odbojki na
jboljši športniki iz vseh desetih generacij, ki so do 
sedaj obiskovale devetletko. Pozdravne besede 
sta jim  namenila tako ravnatelj Jože Kavtičnik kot 
vodja tekmovanja Primož Jelšnik.

»Kadar šola praznuje, praznujemo vsi. Tako tis
ti, ki ste hodili v šolo ali delali v njej, kot tisti, ki jo  
sedaj obiskujemo ali delamo v tej ustanovi. Zato 
smo začeli s športom, ki naj bi bil nekaterim pok
lic, drugim pa razvedrilo in veselje,« je  med dru
gim izpostavil ravnatelj. Jevšnikje predstavil neka
tere najboljše športne dosežke učencev v teh de
setih letih. Z njimi je želel spomniti, kdo vse je tek
moval in kakšni so bili njihovi rezultati tako na 
šolskem kot na področnih in državnih nivojih v 
različnih športnih disciplinah. Posebej je orisal 
lansko šolsko leto, ko je  bilo za nazorsko šolo 
najuspešnejše.

Moči pod mrežo so zatem pomerile ekipe, ki so 
dosegle skoraj izenačene rezultate. Marsikdaj je 
bila namreč zmaga zelo tesna, pa še tej je botro

vala sreča in ne slaba pripravljenost. A tokrat si z 
rezultati nihče ni pretirano belil glave, saj je bilo v

K e r so se pom erili na jboljši š p o r tn ik i, je 
bilo vide ti precej a tra k tiv n ih  akcij

(foto: Marija Sukalo)

ospredju druženje in obujanje spominov na šolske 
dni. S pomenkovanjem so nadaljevali tudi po 
turnirju na družabnem srečanju, ko so se jim  
pridružili njihovi nekdanji oziroma sedanji učitelji.

Marija Sukalo

Usoda nas je  naredila za  brate.

N ihče ne hod i p o  svo ji p o ti sam ;

1/se, kar pošljem o v ž iv ljen ja drugih, 

se vrne v naše!

(Edwin Markham)

S temi besedami se Vam 
želimo zahvaliti za vaše 
sodelovanje pri izvedbi 
dobrodelnega koncerta 

Podaj mi roko za društvo 
Sožitje.

Pušeljc in Društvo kmečkih žena Zgornje 
Savinjske doline



P L A N I N S K O  D R U Š T V O  N A Z A R J E

Stisk rok na vrhu tritisočaka krona vzpona
Nekje v maju letošnjega leta je v Planinskem 

društvu Nazarje nastala ideja o organizaciji 
izleta za planinske vodnike, ki naj bi bil malo 
drugačen od običajnih. Po nekaj spremembah 
je  načrt dozorel in 3. septembra se je  sedemč
lanska odprava že navsezgodaj odpeljala v

Avstrijo, natančneje v Dosener Tal nad vasjo 
Mallnitz.

Že izhodišče na višini 1.450 m je nazorskim 
planinskim vodičem nakazovalo povsem dru
gačno okolje; strma granitna pobočja, visoko 
ležeči pašniki in tekoča voda, kamorkoli pogle-

S R E Č A N J E  N E P R E M I Č N I N S K I H  O R G A N I Z A C I J  V V E L E N J U

Kljub dežju športno udejstvovanje

uspelo
Prvi septembrski petek je v Velenju potekalo 13. 

srečanje nepremičninskih organizacij. Organiza
tor druženja slovenskih »nepremičninarjev« je bil 
letos velenjski Habit, podjetje za upravljanje in 
posredovanje z nepremičninami.

V prvem delu druženja so si udeleženci ogleda
li Muzej premogovništva Slovenije in opravili izlet 
po najmlajšem slovenskem mestu. Nato seje več 
kot tristo delavcev v nepremičninskih organizac
ijah pomerilo v različnih športnih disciplinah. Na 
prostorih Turistično-rekreacijskega centra Jezero 
so se pomerili v košarki, nogometu, tenisu, šahu, 
balinanju, pikadu in vlečenju vrvi. Kvartopirci so 
preizkušali srečo pri taroku in pokru.

Igre so se zaradi deževnega vremena odvijale 
pod šotorom in so prav zaradi slednjega imele 
pogosto prirejena pravila. A rezultati, po besedah 
vodje srečanja Urške Kurnik, niso bili pomembni, 
na končuje namreč zmagalo druženje ob glasbi 
do poznih nočnih ur.

Marija Sukalo
Vleče nje  vrvi pod š o to ro m  (foto: Marija 

Šukalo)

T U R N I R  T R O J K  V  K O Š A R K I  V N A Z A R J A H

Ekipa Žako prva na vasi
»Naj se ve, kdo je prvi na vasi!« so mnenja v 

nazorskem Športnem društvu Vrbovec, zato so 
prvo soboto v septembru pripravili turnir trojk v 
košarki pod istim naslovom. Tako so se drugič 
zaporedoma na igrišču ob Dreti v Nazarjah pod 
košem merili ljubitelji košarke ekip Avtopralnica 
R28, Nazarje, Ni nas, Bar Žako in Pekarna Red- 
nak.

Igra je potekala po sistemu vsak z vsakim do 
21 doseženih točk. Najbolj natančno roko je ime
la ekipa Bar Žako pred ekipo Nazarje in ekipo Ni 
nas. Četrto mesto je pripadlo ekipi Avtopralnice 
R 28 ter peto Pekarni Rednak.

Marija Šukalo

Po hudih bojih pod košem  se je  p o k a za lo , 
kdo je  le tos p rvi na vasi
(foto: Marija Šukalo)

r-----
20

O z e k  vršni greben je  bil za v it  v m e g lo , ki je 
onem o go ča la  ra zgle d  v od 60 0  do 1 .0 0 0  

m e tro v g lo bo k prepad na obe stra n i

daš. Po dveh urah prijetnega vzpona so prispeli 
do koče Arthur von Schmid na višini 2.281 m. Po 
krajši malici in od oskrbnika zbranih informacijah 
so pospešili odhod do vstopa v 600 m visoko za
varovano plezalno smer, kije vseskozi opremlje
na zjeklenicami, na Sauleck, 3.086 m visok cilj.

V steno so se nazorski planinci odpravili dobro 
o p re m lje n ije  povedal član odprave, Robert 
Teržan: »Nase smo navlekli pas, samovarovalni 
komplet, čelado in rokavice ter vstopili. Že začetek 
v gladkih ploščah je nakazoval, da takšnega ple
zanja ni bil še nihče deležen. Po dobrih 100 m 
smo prišli do ključnega mesta, prečke ter previs
nega izstopa, kjer so težave ocenjene s 5+. Kar 
veliko časa smo porabili za teh dobrih 20 m, da 
je ob vseh peripetijah, padcih in telovadbi pet 
članov le prišlo skozi v nekaj lažji svet. K sreči je 
bil ozek vršni greben zavit v meglo, ki je  onem
ogočala razgled v od 600 do 1.000 m globok 
prepad na obe strani. Prisrčen stisk rok na vrhu 
tritisočaka, zavzetega s precej adrenalina, je bil 
krona nepozabnega vzpona. Sestopili smo po 
normalni poti in ob pol sedmih v koči vsi skupaj 
nazdravili uspehu.«

Naslednji dan so se zadovoljni udeleženci 
odprave odpeljali do Nassfelda, kjer pa jim  je dež 
preprečil vzpon na Rosskofel. Zato so se odpravi
li na panoramsko vožnjo po dolini Selle v Italiji in 
se ogledovali za bodočimi cilji v Zahodnih Julijcih 
in Karnijskih Alpah. Preko Sella Nevea in Trbiža so 
ponovno vstopili v Slovenijo ter se popoldan 
srečno vrnili domov. Izletje kljub vsem dogodivšči
nam in neizpolnjenim ciljem izpadel odlično, saj 
so vsi udeleženci doživeli veliko novih izkušenj, 
spoznali nove kraje in okolja ter locirali bodoče 
cilje. Morda že drugo leto.

TG



N
ar

oč
ni

k 
og

la
sa

: N
og

om
et

ni
 k

lu
b 

Lj
ub

no
, Z

a 
Lj

ub
ni

co
 1

8,
 L

ju
bn

o 
ob

 S
av

in
ji

J U D O  K L U B  S A N K A K U  C E L J E

V Juvanju odslej tudi judo «enter
Vsoboto, 12. septembra so v Šport centru Prod

nik v Juvanju odprli judo center. Tega so lahko 
takoj preizkusili kadeti iz vrst kluba Sankaku, ki so 
ob tej priložnosti v novih prostorih opravili dvod
nevni trening in priprave. Direktor in glavni trener 
kluba Marjan Fabjan je bil navdušen nad p rida  
bitvijo, ki jo je  omogočil lastnik centra Edi Jurjevec. 
Iz dvorane za namizni tenis je namreč nastala 
prijetna, svetla in zračna dvorana, opremljena z 
blazinami za trening juda.

Zanimanje za ta šport je v dolino pripeljal ravno 
Fabjan, ko seje z ravnateljem OŠ Ljubno ob Sav
inji Rajkom Pintarjem dogovoril, da se treningi 
juda lahko odvijajo v telovadnici osnovne šole. 
Vse od začetka je zanimanje za treninge prece
jšnje in letno se jih udeležuje do 20 otrok. Prvi 
trenerki na Ljubnem sta bili Urška Žolnir in Luci
ja  Polavder, ki si lastita največja dosežka v enem 
najuspešnejših judo klubov pri nas. Obe sta pre
jemnici bronastih olimpijskih kolajn.

Na Ljubnem so pričeli s treningi tudi člani, ki 
sedaj nekaj pomenijo v evropskem merilu, na 
državnem prvenstvu pa so osvojili najvišja mes
ta. Med njimi je Ajda Povh osvojila 1. mesto med 
starejšimi deklicami in 2. mesto med kadetinja
mi, Pika Povh 2. mesto med mlajšimi deklicami, 
Katja Rigelnik, Uroš Povh in Žana Lah so osvojili 
peta mesta med kadeti.

Vsi našteti tekmovalci razen Lahove, ki je  iz 
Mozirja, prihajajo z Ljubnega ob Savinji. Njihov 
trener Igor Trbovc se zaveda, da se v teh tekmov
alcih kalijo pravi mojstri juda, ki se že sedaj pona
šajo s številnimi dobrimi rezultati. Moto teh mla
dih tekmovalcevje predvsem skromnost in spoš
tovanje do drugih ter zdrav duh vzdravem telesu. 
To veliko pomeni tudi staršem, ki judoiste dnevno 
vozijo na treninge v Celje, saj se zavedajo pred
vsem koristi, kijih bodo mladostniki imeli s pamet
nim koriščenjem prostega časa.

Otvoritveni trak novega judo centra je prerezala 
Tina Trstenjak, lani tretja na mladinskem sve
tovnem prvenstvu, prijetnemu dogodku za klub 
in mlade športnike pa sta se kasneje pridružili 
Urška Žolnir in Lucija Polavder. Prijetno je bilo vi
deti tudi starše nekaterih članov kluba Sankaku, 
sajje pomoč staršev pri športnem udejstvovanju 
otrok nepogrešljiva.

Štefi Sem
V  ju d o  klubu Sa n ka ku  so se o tvo ritve  novih p ro s to ro v ze lo  ra zve se lili

(foto: Š te fi S em )

Š P O R T N O  D R U Š T V O  L I P A  Š M A R T N O  O B  D R E T I  P R I P R A V I L O  T R I M  K O L E S A R J E N J E

Športno obeležili praznik v Nazarjah
Praznik občine Nazarje je  prvo 

septembrsko nedeljo zaznamovalo 
trim kolesarjenje. Tega so pripravili 
člani Športnega drušlva Lipa Šmar
tno ob Dreti. Sončno vreme na štar- 
tu je obetalo zanimivo celodnevno 
druženje, srečno pot in vrnitev pa jim  
je  zaželel tudi predsednik društva 
Ernest Turk.

Ljubitelji rekreacije so se podali iz 
Račneka do Kokarij, kjer so naredi

li prvi postanek, priključili pa so se 
jim  tudi novi kolesarji. Naprej so 
kolesarili preko Nazarij do Pobrežij 
in Brdega nazaj v Šmartno ob Dreti. 
Pot so uspeli premagati tako naj m
lajši, med katere je sodil štiriletni 
Nejc Bele s Prihove, kottisti, ki bodo 
na svoja ramena naložili že osmi 
križ. Eden takšnih je tudi 79-letni 
M artin Remic, ki se tovrstnega 
druženja ljubiteljev koles udeležuje

C ; n --------------------------------------------------------------------------- ; ‘ \

V A B I L O

Nogometni klub Ljubno obSavinji vabi otroke, letnik 1996 in m la

jše, da se nam pridružijo in okrepijo igralne vrste v selekcijah U8, 

U10, in U 12.

Treningi potekajo trikrat tedensko ob ponedeljkih, sredah in petkih, 

vpis novih članov je ob ponedeljkih ob 16.00 uri. Vse ostale informa

cije na telefon 040  187 586 (g. Radenko Tešanovič).

N K  Ljubno

Vse več ljudi se za ve d a , da se je treba  za zd ra vo  življe n je  tu d i malce
p o tru d iti (foto: M a rija  Š u ka lo )

od samega začetka. Med tistim i, ki 
vsako leto prevozijo omenjeno tra
so, je tudi nazorski župan Ivan Pur- 
nat, saj je  p repričan, da se na 
rekreativno druženje podajo tako 
»tisti, ki so komaj shodili, in tisti, ki 
za pomoč pri hoji potrebujejo že 

palico«.
V popoldanskem delu športnega

druženja so se rekreativci v nak
ljučno sestavljenih ekipah pomerili 
v odbojki in nogometu. V odbojki je 
tekmovalo kar deset ekip. Na no
gometnem igrišču sta se pomerili 
ekipi Stari in Mladi. Slednji so morali 
kmalu priznati premoč in izkušenost 
starejših.

Marija Šukalo



K O Š A R K A R S K I  K L U B  N A Z A R J E

Favoriti na papirju iz Rogaške, favoriti tudi na igrišču
V Sloveniji vlada prava košarkar

ska evforija, za kar so poskrbeli ko
šarkarji slovenske izbrane vrste z 
do b rim i ig ram i na evropskem  
prvenstvu na Poljskem. Nekako v 
senci tega prvenstva se je  začela 
košarkarska sezona na domačih 
tleh s 1. krogom pokalnega tek
movanja, pokalom Spar. Nazorski 
košarkarji so v četrtek, 10. septem
bra, gostili ekipo KK Rogaška.

Slovenski košarkarji so dan prej 
namučili absolutne favorite evrop
skega prvensh/a, košarkarje Španije. 
Lepo število navijačev je pričakovalo 
podoben odpor nazorskih košarkar
jev, sajjim  je nasproti stala na papir
ju  močnejša ekipa. KK Rogaška nas
topa v 1. B slovenski ligi, naskakova
la pa je tudi že 1. A ligo, vendar neus
pešno. Ekipa seje okrepila predvsem 
na trenerskem mestu, saj jo  trenira 
Boris Zrinski, kije bil svoj čas selektor

N a za rč a n i so na le te li na č v rs to  obram bo (foto: Roman Mežnar)

slovenske izbrane vrste.
Gostujoči košarkarji so po začetni 

nervozi in napakah domačih povedli 
s 6:0. Domačini so se hitro pobrali 
in zaigrali bolje v obrambi in napadu 
in na semaforju je  bilo 13:7. Gostje 
so na zahtevo svojega trenerja zai
grali agresivno v obrambi in kazno

Z A K L J U Č E K  C E L I N S K E G A  P O K A L A  V  S M U Č A R S K I H  S K O K I H

Kranjec zmagovalec. Piki 

na četrtem mestu

vali napake domačinov z »lahkimi« 
koši. Prednostje na koncu 1. četrtine 
poskočila na 30:17. V nadaljevanju 
seje agresivnost gostov stopnjeva
la, Nazarčani pa so za nameček 
zgrešili nekaj povsem odprtih me
tov, kar seje poznalo ob polčasu, ko

je bil rezultat 55:22. Domačini so 
obetavno začeli 3. četrtino in zaigrali 
bolje v obrambi, vendar so delali 
preveč napak v napadu. Zaradi tega 
so gostujoči košarkarji povečevali 
razliko iz protinapadov, za nameček 
pa sozadevalizvseh pozicij. Rezul
tat 3. četrtine: 88:33. V zadnji četrti
ni se je  ponovila slika iz prejšnjih. 
Gostje iz Rogaške so izvedli nekaj at
raktivnih protinapadov, kar je  publi
ka znala pozdraviti. Kočni rezultatje 
bil 111:40 za KK Rogaška.

Nazorski košarkarji so se zoper
stavili realno močnejši ekipi, ki goji 
v isoke am bic ije  v dom ačem  
ligaškem in pokalnem tekmovanju. 
Tako jim  ostaja dobra izkušnja, na 
kateri lahko gradijo uspešno sezono 
v 3. slovenski ligi.

Roman Mežnar

Nazarje : Rogaška 40:111
(17:30, 5:25, 11:33, 7:23)

N a za rje : Gostečnik 7 (IT, 2-2), Bitenc 2, Gračner (0-2), Zadravec 10 
(2-3), Vodončnik 8 (2T), Gelb 2, F. Blatnik 1 (1-2), Marčinko, Ločičnik 6 
(IT , 1-4), Potočnik, Valenčak 4 (2-2).

Poljska Wisla je gostila zaključni 
tekmi smučarjev skakalcev za polet
ni celinski pokal. Že pred sklepnim 
delom je bilo jasno, daje zmagova
lec skupne razvrstitve naš Robi 
Kranjec, ostaloje le še vprašanje, ali 
bo Piki uspel obraniti visoko tretje 
mesto, ki bi Sloveniji prineslo še do
datno mesto oziroma kvoto kar šes
tih skakalcev v prvi periodi sve
tovnega pokala.

Zgornjesavinjčanu žal tokrat ni 
uspelo. Njegov največji konkurent 
Poljak Bachleda je bil na domači 
napravi neprem agljiv  in je  z iz
kupičkom 200 točk z naskokom to 
dodatno mesto zagotovil Poljski, 
Primoževih skromnih 26 točk sklep
nega dela poletne sezone celinske
ga pokala pa ga uvršča na ne
hvaležno četrto mesto.

Franjo Pukart

2 .  S L O V E N S K A  F U T S A L  L I G A  -  V Z H O D

Spremenjen razpored 

tekem
Po nepričakovanem izstopu ekipe 

Dupleka iz vzhodnega dela 2. sloven
ske fulsal lige so bili v komisiji za mali 
nogomet pri Nogometni zvezi Sloven
ije primorani opraviti ponovni žreb. Po 
novem parno število ekip je dodobra 
spremenilo prvotni, terminski raz
pored srečanj jesenskega in spomla
danskega dela, prišlo pa je tudi do 
zamika prvenslva za štirinajst dni.

Tako bodo nazorski »graščaki« 
svojo prvo tekmo v novi sezoni odi
grali doma, in sicer 2. oktobra gost
ijo Slovenske Gorice. Sledi gostovan
je pri lanskem prvoligašu Benedik
tu, naslednja tekma doma, 16. okto
bra, z vedno neugodnim Kebljem pa 
naj bi že pokazala moč in ambicije 
Nazarčanov v novi sezoni.

Franjo Pukart

1 1 . pohod po poteh občine P o lze le . 19.9. Organizator: PD Polzela. Do
datne informacije Zoran Štok, 041 754 778, zoran.stok@gmail.com.

Kam niški d e d e c . 19.9. Organizator: PD Blagajana. Dodatne informa
cije Ana Kavčič, 031 215 540.

S v e č a n a  a ka d em ija  P D  Slovenj G ra d e c  ob 90-letnici. 19.9. Organiza
tor: PD Slovenj Gradec. Dodatne informacije Zdenko Čas, 041 418 213.

Tek po ulicah Ž a lc a . 19.9. Organizator Zavod za kulturo, šport in tur
izem Žalec. Dodatne in form acije  Uroš Vidm ajer, 041 248 564, 
zkst.sport@siol.net, www.zkst-zalec.si.

Tradicionalno srečanje S a vin jč a n o v, Za s a vč a n o v in La š č a n o v na M r
zlici. 20.9. Organizator: PD Trbovlje. Dodatne informacije: Dom na Mr
zlici, 0 3 / 56415 35, načelnica MO PD Trbovlje Cvetka Kozmus, 0 3 / 56 
2 0 1 2 8 ,0 4 0 8 6 4  664.

Ve č inform acij o prireditvah na w w w .m ig a jzn a m i.s i,  kjer lahko tudi 
vp iše te  nove prireditve in va db e n e  p ro g ra m e .



Č lo v e š k a  n e u m n o s t ne p o z n a  m e ja

Najbrž ste že vsi Zgornjesavinjča- 
ni slišali za poplave. Večini je po 
letih pisanja in razprav zdaj že jas
no, da škode na cestah nastajajo, 
ko naplavine zabijejo cevne pro
puste ali mostove in voda zato 
prestopi bregove. Znano je tudi, da 
je  sanacija cest po poplavah zelo 
draga, saj vključuje strojno delo: 
delo bagrov, dovoz in nasipanje 
dragega gramoza, vgradnjo beton
skih cevi ali celo izgradnjo novih 
mostov.

Nijasno, kaj je razmišljal oz. če je 
sploh kaj razmišljal tisti, kije dobrih 
50 metrov pred cevnim propustom 
na križišču gozdne ceste in občin
ske ceste Kokarje -  Nazarje v hu
dournik Črni graben nasul poleg 
gradbenih odpadkov tudi stare 
okenske okvire, ki znajo seveda pl
avati in so ob zadnjem  deževju 
popolnoma zamašili cevni propust.

Če bi bilo le malo več padavin, bi 
zaradi te neumnosti nastala škoda 
v vrednosti nekaj tisoč evrov, plačati 
pa bi jo  morali mi vsi skupaj (iz  
občinskega proračuna).

Čestitam dotični osebi za bistrou
mnost in mu sporočam, da obsta
ja  v Nazarjah in še kje organiziran 
odvoz kosovnih odpadkov in da se 
da okenske okvire tudi razžagati v 
drva. Upam, da bo ta informacija 
prišla do njega in da dotični še ni v 
fazi, ko se ne more nič več naučiti.

Obenem v imenu vseh, ki skrbimo 
za vzdrževanje gozdnih in drugih 
cest v dolini, prosim lastnike parcel 
ob cestah in potokih in tudi vse kra
jane, da v obcestne jarke inv struge 
potokov ničesar ne odlagajo, za to 
obstajajo bolj primerna mesta!

Damjan Jevšnik 
vodja K E  Nazarje, 

Zavod za gozdove Slovenije

Č R N A  K R O N I K A
• TATVINA DENARNICE IZ GARDEROBNE OMARICE

M o zirje : 11. septembra ob 19.15 uri je neznani storilec iz garderobne 
omarice v gostinskem lokalu v Mozirju izvršil tatvino denarnice z denar
jem. Policisti so osumljenca izsledili v Ljubiji in ugotovili, da gre za 25- 
letnega moškega iz Ljubljane. Navedeno osebo se sumi še za več dru
gih kaznivih dejanj na območju Republike Slovenije.

• PROMETNA NESREČA S TELESNO POŠKODBO
Lu č e : 12, septembra okoli pol pete ure zjutraj je zaradi vožnje z nepri

lagojeno hitrostjo v Lučah prišlo do prometne nesreče, v kateri je bil 15- 
lefni voznik lažje telesno poškodovan. Z reševalnim vozilom prve pomoči 
je bil odpeljan v bolnišnico v Celje, kjer je ostal na opazovanju. Zoper 
voznika, kateri je vozil brez vozniškega dovoljenja in pod vplivom alko
hola, bodo policisti podali obdolžilni predlog na pristojno sodišče za prekr
ške.

• POŠKODOVANJE IGRAL NA ŽUPNIJSKEM IGRIŠČU
M o ziije : Med 12. in 13. septembrom je neznani storilec poškodoval 

igrala na župnijskem igrišču v Mozirju, Policisti za neznanim storilcem 
še poizvedujejo.

• PRIDRŽANJE VINJENIH VOZNIKOV IN ZASEGI VOZIL
M o zirje , N a za rje : 9. septembra ob 15.25 uri so policisti v Nazarjah kon

trolirali 35-letnega voznika osebnega avtomobila, kateri je  napihal 0,45 
mg alkohola na liter izdihanega zraka. Voznik je bil začetnik, zaradi če
sar je bilo zoper njega odrejeno pridržanje, ker pa je  v zadnjih dveh letih 
storil tri hujše prekrške, mu je bilo zaseženo vozilo.

13. septembra zvečer so policisti vMozirju odredili pridržanje zoper 52- 
letnega voznika osebnega avtomobila, kateremu je alkotest pokazal 0,98 
mg alkohola na liter izdihanega zraka. Zoper voznika bo podan obdolžilni 

predlog na pristojno sodišče za prekrške.
Policisti so v preteklem tednu še v dveh primerih zasegli vozilo večkrat

nim kršiteljem cestno prometnih predpisov.

K N J I Ž N I C A  M O Z I R J E

Novosti s knjižnih polic
L E P O S L O V J E - M L A D I N A
Fre e d m a n , C la ire : V deželi snežink, D o n a ld s o n , Ju lia : Hlodko, Teget

th o ff, Fo lke : Tisoč ogledal, Ž ib e rt, S a m a n ta : Možganke, G ru b a r, T o m a ž:
Resničnostni šov Big Father.

L E P O S L O V J E - O D R A S L I
M o s s e , K a te : Grobnica, P a tte rs o n , Ja m e s : Bikini, K in s e lla , S o p h ie :

Strastna zapravljivka osvoji Manhattan, Rihter, M a rija : On je moja luč, 
K o ro š a k , V in k o : General Maister : 1874-1934 : legenda, resničnost in 
ponos, D a h i, A rn e : Zla kri, Fo lle tt, K e n : Noč nad vodo, Hladnik-M ilharčič, 
Ervin : Pot na Orient.

S T R O K O V N A  LIT E R A T U R A
V se življe n jsko  učenje in stroko vno  izra zje . Slove nske  o bč in e  v  šte

vilk a h , B a n , Tatjana: Otrok ustvarja lutke, V ide č n ik, A le k s a n d e r: Radmir- 
ska osnovna šola, Kesič D im ic , Katarina: Adrenalinske deklice, hitri dečki, 
K o zin c , Da rin ka: Šolsko pohištvo, Goričko - na zelenem otoku presahle
ga morja : vodnik po znamenitostih občin z območja Krajinskega parka 
Goričko.

Kako boli in duša trpi, 
ko od bolezni in žalosti 
usihajo življenjske moči, 
veš Ti in vemo mi, 
ki smo bili ob Tebi -  
zadnje trpeče dni.

ZAHVALA

ob boleči izgubi našega ljubega

A n d reja  RAJTERJA
(6.11.1970 -  3.92009 )

Od njega smo se poslovili v ponedeljek, 7. septembra 2009, na poko
pališču Zg. T\ihinj.
Zahvaljujemo se sorodnikom za pomoč v času njegove bolezni. Še enk
rat iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem in 
sošolcem iz osnovne šole, za izraženo pisno in ustno sožalje, darovano 
cvetje, sveče, za svete maše in darove. Hvala vsem, ki ste nam stali ob 
strani v težkih trenutkih in nas tolažili ter ga v tako velikem številu po
spremili na njegovi mnogo prerani zadnji poti.

Žalujoči vsi njegovi

M O R A N A  P O G R EB N A  S LU ŽB A , CVETLIČARNA
Aleksander Steblovnik s.p. Parižlje 11 c Braslovče

Telefon: 7000-640
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Vaši problemi, 
naše težave

V teh dne smo prejeli kar 
nekaj vaših vprašanj. Z iz
črpnim poglabljanjem v vaše 
probleme s težavami smo se 
dokopali do sledečih odgo
vorov:

Bralki s Prihove svetujemo 
trikrat zaporedoma, Mozirja- 
nu - odgovor za vas je: vsaj 
večkrat na dan. Upokojenki z 
Ljubnega ob Savinji pa sporo
čamo: timijan in baidrijanove 
kapljice.

Ce vas zanimajo tudi vpra
šanja, jih lahko preberete 
spodaj:

Zakaj dobimo delavci, ki 
delamo po 40 ali več ur na te
den, plačo za 32 ur na teden?

Ja, zakaj, zakaj? Zato, da 
lahko eni še naprej govorijo, 
da smo v recesiji in izkoriš
čajo situacijo.

Kako pa izkoriščajo situaci
jo?

To ste pa že sami malo prej 
razložili.

A  t i m idva  m og o če  zg le d a va  ko t 
ka kšn a  be d aka ?  S eveda  la h ko  

de la š  več nadur, ko t je  zm en jeno .
A m p a k  sam o, d o k le r ne  

p ričaku je š  p lač ila .

Že več let pri eno in istem 
delodajalcu opravljam eno in 
isto delo, plača pa mi skače 
sem ter tja kot podivjana kobi
la, običajno navzdol, ne da bi 
vedel, zakaj. V  letošnjih me
secih so v povprečju slabše 
od lanskih. Prilagam izpise.

Iz priloženega je razvidno, 
da vam najbolj niha postavka 
stimulacije. Kaj pa delate?

Lani sem sestavil 2.000 žič
nih setov na dan, letos pa 
3.000.

Zakaj dobim v naši državi iz
delan proizvod po dražji ceni 
kot izven Slovenije?

A na to pa ne pomislite, da 
je ohranil večjo kakovost, ker 
ga niso veliko okoli prevažali?

Bodo banke od države pre
jet denar namenjen za kre
dite, ki ga niso porabile, vrnile 
ali porabile za izplačilo nagrad 
za uspešnost vodilnih?

Nekje v vašem vprašanju se 
skriva odgovor. Ali ga najde
te?

Im a te  n o rm a len  k rvn i p ritisk , 
a m p a k  n obenega  utripa.

Kakšna je razlika med in
špektorjem za delo in nevid
nim človekom?

Nevidnega človeka lahko 
vsaj slišiš.

Nezadovoljstvo 
je začetek 
napredka.

R azprodaja
Delovna sila je 
letos v akciji.

V kapitalizmu bi vsi 
občutili blagostanje, če bi 

iz socializma obdržali 
fičke.

Plače delavcev naj bi bile 
nizke - ne zato, ker so slabe, 
ampak zaradi kreditov, ki jih 
naj bi delavci imeli in 36- 
urnega delavnika. Država je 
dala denar za razliko v delov
nem času in za bančne kredi
te. Delavci pa ne dobimo niti 
subvencij niti kreditov. Kje je 
tu logika?

Logika? Priznamo, da vse 
to težko razumemo. Izgubili 
ste nas že pri pojmu plače 
delavcev. Kaj je to?

a s i k u p il te  h lače, 
ko  s i b il še  ve liko  več ji?

Cvetke ài koprive

B LIŽIN A  Z B L IŽ U J E , ČEBULA PAČ NE
Ju r e  U g o v š e k , reševalec v  Zgo rnje savinjske m  zd ra vstve n e m  dom u 

M o zirje : »Madonca, žena, takole se morava pa večkrat odpravit' na 
sprehod. Čutim, da sva si sedaj veliko bližja.«

S u za n a  U g o v š e k , Ju re to v a  boljša p olovica: »Veš kaj, bližje sva že, tu
se strinjam. Ampak drugič me pred takšnim sprehodom opozori, ti bom 
narezala manj čebule v solato.«

TOČKE NE G R E JE JO , KOLIČKI PA!
A le š  B o rš n a k , sod n ik na vaških igrah na L a za h  (d e s n o ): »Veš kaj, 

Miha, če bi vedel, da boš zaradi odvzema točk tako užaljen, da me 
hočeš kar s kolom po glavi, bi se pa že kako drugače zm enila ... » 

M iha  G o s te č n ik , tekm o valec vaških iger: »Pa saj nisem užaljen! Drv 
nam še vedno niso pripeljali, pa malo zbiram, da bo vsaj za podkurit.«
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IME in  PRIIMEK:

NASLOV (ulica, kraj):

REŠITEV PR E JŠN JE  KRIŽANKE:

Semiti, okovek, Ponape, Aso, EA, Primož, Kras, 
eks, Tmolos, teran, samozavest, alarm, smalta, 
vi, duet, girl, Oga, Stoli, S K, Noe, epoleta, 
komer, Vadim, vstopnik, Ake, ata, para, Man

MINI SLOVARČEK:
RADIŠE- naselje na avstrijskem koroškem 
UPARIT- svetlo siva predornina, vrsta granita 
KVASALO- koritce pri žlici 
GAN- mestece pri Pauju v Franciji 
ERNI- švicarski slikar- Hans

Območno združenje Rdečega križa 
Zgornje Savinjske doline

bo v začetku oktobra organiziralo:
TEČAJ P R V E  PO M O Č I ZA  V S A K D A N JO  RABO

oživljanje, krvavitve, oskrba ran, zastrupitve, 
nenadna bolezenska stanja.

Tečaj bo izveden v primeru zadostnega števila kandidatov. 
Informacije in prijave sprejemamo na telefonski številki: 

03 839 25 90 ali 051 640 590.

K U P O N  z a  brezplačni  mali oglas do I O  besed v  3 9 .  številki  S N

im e  in p r iim e k

n a s lo v
NAROČ. St .

j i m



Napovednik dogodkov

Petek (18. september), ob 10.00. Velenje
Odprtje nokupovalnego centra Trebušo - Veleja park ____
Petek (18. september), ob 17.45. Titov trg Velenje 
Uradni začetek praznovanja občinskega praznika z  dvigom 
zastave in s kanonado

• Petek (18. september), ob 18.00. Športna dvorana Nazarje 
Slavnostna akademija ob 10-letnici popolne O Š  Nazarje s 
podelitvijo občinskih priznanj_______________________

■ Petek ( 18. september), ob 20.00. Titov trg v Velenju
Osrednja slovesnost ob 50-letnici mesta Velenje________

■ Petek (18. september), ob 21.00. Športno igrišče Nazarje
Rock namesto drog_______________________________

• Sobota (19. september), ob 11.00. Športna dvorana Mozirje
Svečanost ob 65. obletnici osvoboditve Zgornje Savinjske 
doline_________________________________________

• Sobota (19. september), ob 20.00. Katedrala v Gornjem Gradu
Koncert zbora Perpetuum Jazzile_____________________

- Sobota (19. september), ob 20.00. Titov trg 
Koncert Velenje, mesto rocka_______________________

• Nedelja (20. september), ob 16.00. TRC Jezero Velenje
Svečana otvoritev 20 . Pikinega festivala in nastop pevke 
Alye___________________________________________

■ Nedelja (20. september), ob 15.00. POŠ Šmartno ob Dreti
Koncert in promocija CD-ja ljudskih pevk Lipa___________

• Nedelja (20. september), ob 18.00. OŠ Rečica ob Savinji
Večer v spomin na Edija Mavriča -  Savinjčana__________

■ Petek (25. september), ob 12.00. Dom kulture Nazarje
Nastop folklorne skupine KUD Zlatibor iz Čajetine________

ŽIV ALI -  P R OD A M

Prodam pujske težke od 25 do 30 kg; tel št. 
58-85-570 ali gsrn 031/868-931.

Visoko brejo, pašno telico, rj. pasme-prodam; 
gsm 030/383-380.
Prodam visoko brejo telico simentalko -  paš
no; tel. št. 03/58-45-130.
Prodam bikca simentalca, težkega okrog 110 
kg; gsm 031/706-829. Prodom bikca čb, 
starega en teden; gsm 041/942-169. 
Prodam vietnamske prašičke, stare tri 
mesece; gsm 041/585-813.
Prodam krave molznice po izbiri; gsm 041/ 
519-643.
Prodam bikca simentalca, težkega 120 kg; 
gsm 031/565-114.

H K  -  k u p . « m
Kupim kravo in telico za zakol ali dopitanje in 
bikce ter teličke nad 100 kg -  mesni tip; gsm 
031/533-745.

D R U G O  -  P R O D A M

Mlin za sadje prodam; gsm 041/818-899. 

Prodam rabljeno strešno kritino kikinda tip 
333, dobro ohranjena; gsm 031/615-651. 

Prodam silažne bale ali menjam za bukova 
drva -  hlode; gsm 041/727-861.

Jedilni in krmilni krompir rdeči prodam. Cerk
lje na Gorenjskem, tel. 04/252-26-37. 

Prodam beli jedilni krompir; gsm 041/453- 
059.
Prodam zgodnja jabolka zlati delišes, jona- 
gold, gala; gsm 041/762-775 ali 031/436- 
760.

Multikultivator gorenje muta s koso prodam, 
gsm 041/783-630.
Prodam plinsko peč s plinsko bombo; gsm 
041/443-036.
Prodam sintesajzer yamaha -  PSR -  400; 
gsm 041/443-036.
Prodam nov litoželezni kamin in 3 kW termoa
kumulacijsko peč; gsm 031/451-930. 
Prodam bukova drva (klaftre); gsm 041/ 
783-448.
Prodam metrska bukova drva -  klaftre; gsm 
041/324-438.
Prodam otroški sedež od 9 do 18 kg; gsm 
041/711-988.

Prodam krompir krmni in jedilni, korenje, 
dostava na dom; gsm 031/821-129. 

Prodam obiralec koruze, kombajn SIP torna
do 40 (generalno obnovljen); gsm 041/878- 
135.
Prodam suha cepljena drva; gsm 041/863- 
376.

D R U G O - K U P IM

Kupim ohranjeno dekliško kolo za 10-letno 
deklico; gsm 031/267-287 po 16. uri. 

N EP R EM IČ N IN E

Kupim hišo v Zgornji Savinjski dolini; gsm 
041/657-632.

V O Z ILA  -  P R O D A M

Prodam avto mitsubishi pajero, 1.91, vreden 
ogleda, cena po dogovoru; gsm 031/223484. 

IZG U B L JE N O  -  N A J D E N O

Pogrešate nakit iz Mozirja (vgrajena dva da
tuma)? Pokličite na gsm 040/145-696.

MORDA STE ISKALI PRAV TO

STEKLARSTVO TAMŠE, MOZIRJE
Izd e la va  term o p an  s te k la , okvirjanje slik, v itra žn a  s te k la , peskanje 

stekla , suho  cvetje v  ste klu , vse  vrste  za ste k lite v, tesnjenje in predel
a v a  s ta rih  o k e n s k ih  k ril, fu zija  ta lje n ja  s te k la . w w w .s te k la rs tv o - 
ta m s e .c o m ;  gsm  0 3 1 / 3 0 5 -5 3 2 , fa k s : 0 3 / 8 3 9 -5 4 -6 4 .

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12,3330 Mozirje. 
KMETJE, GOZDARJI

G ra d im o  g o zd n e  vlake  b re z m in iranja. O p ra vlja m o  tudi vsa  ostala 
dela s  strojno m e h a n iza cijo  ter kiper p re v o ze . Kva lite tn o  in poceni. 
B R L E Č , te l. 0 4 1 / 6 0 6 - 3 7 6 .

Brleč Jakob s.p. -  Avtoprevoznišlvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.
M ONTAŽA SATELITSKIH SISTEM O V - POP TV  
IN  A KANAL

N u d im o  v a m  m o n ta že  s a te litsk ih  s is te m o v  z a  s p re je m  P O P  T V  in 
K A N A L  A  - p o o b la š č e n i m o n te r z a  T O T A L  T V  in s e rv is  v s e h  sa te lit
skih  s is te m o v . P ra š n ik a r s .p .,  te l. 0 3 / 5 8 4 - 5 1 - 9 4 , g s m  0 4 1 / 6 8 8 -  
0 9 4 .

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav na 
terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti. 
N EP REM IČN IN SK A  PISARNA V MOZIRJU VAM  
NUDI STORITVE

P o s r e d o v a n je  pri p r o d a ji, n a k u p u  in n a je m u , p rip ra v a  p o g o d b  
in iz v e d b a  p o s to p k o v , c e n itv e  in v p is  n e p re m ič n in  v  ze m ljiš k o  kn 
jig o .

BREMIS D.O.O., Posredovanje pri prometu nepremičnin. Cesta Františka Foita 2, 
Velenje, PE Mozirje, Na trgu 51, Mozirje; Gsm: 051/307-035 ali tel.: 839-56-50. 
POTREBUJETE PESEK ALI GRAMO Z

N u d im o  va m  p e se k za  zid a v o , o m e t, estrihe in b e to n , drobljenec za  
d re n a že  te r g ra m o z za  c e ste ; g s m ; 0 4 1 / 6 5 1 - 1 9 6 .

Terezija Burja s.p., Ter 69,3333 Ljubno ob Savinji.
N U DIM O  VAM  RAZNOVRSTNE STORITVE Z  
MATERIALOM

C en tra ln o  ogre va nje : m o n ta ža  sončnih kolektorjev, toplotnih črpalk, 
peči na b io m a s o . . .  V o d ovo d  in odto ki: čiščenje o dto ko v in o stala m an
jša hišna p o p ra vila . Splo šn a  ključavničarska d e la , popravilo strojev 
in različn ih  n a p ra v. G s m : 0 4 1 / 3 5 4 -5 6 2  ali 0 4 1 / 3 5 4 - 5 2 8 , e po šta: 
jm lin a r@ sio l.n e t.

Pirčk inštalacije, Mlinar Jože s.p., Bočna 58a, Gornji Grad. 
STEKLARSTVO M M ozirje

Okvirjanje  slik , term o p an  s te k la , n a m izn e  p lo šč e , o g le d a la , va rn o s
tna ste kla , profilna (ko p e lit) stekla , senčila (ž a lu z ije ) , p rede la va  star
ih okenskih kril v  te rm o p a n  izv e d b o , izbo če n a  n a d zo rn a  o gled ala  (z a  
trgovin e, lo ka le ), izbo če na cestna o g le d a la ... g sm  0 5 1 / 3 9 6 -2 6 9 , fa ks: 
0 3 / 5 8 4 -1 1 -4 9 .

Jaka Marolt s.p., Mlinska pot 2a, 3330 Mozirje.
ZAPO SLIM

d elavca z a  delo na tere nu -  izve d b a  strojnih inštalacij (vo d o vo d  -  
o g re va n je ). Inform acije na te l. št. 0 4 1 / 7 9 3 -5 0 9 .

Inštalacije Naroiočnik, Bernard Naroločnik s.p., Janezovo polje 9, 3333 Ljubno 
ob Savinji.
IŠČEM  ŠTUDENTKO

z a  p om o č v  stre žb i.
Bar Tribuč, Magda Rosenstein, s.p., Na Trgu 1, Mozirje.

JABOLKA ZA  O ZIM N IC O
g a la , jo n a g o ld , id a red , glo ste r, m utcu, to p a z , zla ti de liše s, pino va , 

breaburen -  dobite na sadja rski km etiji Rojnik v  P o d vin u , Braslo vče ; 
te l. 0 3 / 5 7 0 -9 0 -3 9  ali g sm  0 4 1 / 7 6 2 - 7 7 5 .

Rojnik Jože, Podvrh 16, Braslovče.
INŠTRUKCIJE

Inštruiram  m a te m a tik o , fiziko  in angleščino z a  srednje šole. G S M : 
0 3 1 / 6 5 6 -9 0 2 , e p ošta: a le s .D o d rizn ik @ a m a il.c o m .

Aleš Podrižnik s.p., Na trgu 20,3330 Mozirje.



V O Z I L I  S M O :  M A Z D A 6  C D 1 8 5  TE P L U S

Z zmogljivejšimi in varčnejšimi dizelskimi motorji

še boljša
Šestica je poleg trojke najpomem

bnejši Mazdin model, zatojo Japon
ci še posebej skrbno razvijajo. Pro
dajne številke govorijo, da so pri tem 
uspešni, pred nedavnim pa so jo , 
skladno z omenjeno strategijo, os
krbeli z najnovejšo generacijo dizel
skih motorjev s tehnologijo skup
nega voda delovne prostornine 2,2 
litra, ki se ponaša z nizko vrednost
jo  hrupa, odličnimi zmogljivosti in 
nizko porabo goriva.

Na voljo so tri stopnje moči: najšib
kejša različica premore 125 KM,

srednja raz lič ica  163 KM, naj
močnejša različica z močjo 185 KM 
in navorom 400 Nm pa predstavlja 
top izbor tega sodobnega turbod- 
izelskega motorja, ki ga sicer odliku
jejo številne tehnološke novosti. Re
zultat Mazdinega razvoja je izrazito 
miren tek motorja ob visokih zmo
gljivostih in nizki porabi goriva, po
leg moči in varčnosti pa novi 2,2-li- 
trski agregat odlikuje tudi ekološka 
sprejemljivost.

Testno vozilo z najm očnejšim  
novim dizelskim motorjem, ki so

I ZtanefesaSe
• NOTRANJI IN  ZUNANJI OPLESKI
- OPLESKI Z  LAZURNIM I PREMAZI 

(sandolm, beltop, s ikkens...)
- BELJENJE FASAD
- POLAGANJE TOPLIH PODOV IN LAMINATOV
- IZPOSOJA DELOVNIH ODROV
- VGRADNJA IN  OBDELAVA GIPS PLOŠČ
- OSTALA ZAKLJUČNA DELA V GRADBENIŠTVU
- OBDELAVA NAPUŠČEV Z IZOLACIJSKIMI MATERIALI

€(£- Špeh d.o.o. Ob prednaročilu
Gradbeništvo, trgovina in prevozi

Attemsov trg 22, 3342 Gornji Grad 
x«i.:os asa i l  ss fmciOo ase u  84

G S M : 041 468 744
E-mail: speh.toni@ sio l.net, w wuv.spehtoni.corr

NUDIMO VAM TUDI MANJŠE PREVOZE 
PO SLOVENIJI IN DVIGALO ZA VIŠINSKA 

DELA DO VIŠINE 13 m. 
IZDELAVA KVALITETNIH 

TERMOIZOLACIJSKIH FASAD: 
(izvedba po s is tem u ROFIX, 

DEMIT, BAUMIT IN TERRANOVA 
s stiroporom  in  kam eno volno) 
(zak ljučn i s lo j po vseh s istem ih,

1000  barvn ih  odtenkov), 
paropropustn ih  CLIMA fasad, 

zak ljučn i om et po NANO tehno log iji 
(sam očistiln i učinek fasad). 
M ožnost p la č ila  na obroke! 

GARANCIJA 5 LET!

a  Jasan 2009 
In pomlad 2010

NUDINO POSEBNE 
UGODNOSTII 

Oglasita m  z  (realno) 
konkurenčno ponudbo 

k iso p rap ilčp lto o  
naši ugodni 

In kvatitofnl ponudbi!

8(0

Šešče 48/a, Prebold
Tel.: 03/705 30 57 
GSM: 041/642-643

t e r m o  s g d j «» «  JS iS S E www.termosgd.eom

Pozimi topleje,poleti hladneje!
Zagotovite si top lo tno izolacijski fasadni sistem, ki vam bo 
zagotavljal prijetno bivalno klimo v vročih dneh in prihranek 
pri ogrevanju v mrzlih dneh.
Na podlagi 20 letnih izkušenj Vam bomo brezplačno svetovali pri 
izbiri pravega fasadnega sistema (priznanih izdelovalcev materi
alov Roefix ali Baumit) pri sanacijah ali novogradnjah! Le tega 
vam bomo po naročilu kvalitetno in cenovno ugodno tudi izvedli.

Za  še večji prihranek pri ogrevanju v 
m rzlih dneh vam podarimo +2cm izolacije!

IZDELAMO VSE VRSTE FASAD, NOTRANJE IN ZUNANJE STROJNE OMETE 
TER STROJNE T U K E , GRADIMO POSLOVNO-STANOVANJSKE OBJEKTE!

TOPLOTNO IZOLACIJSKI FASADNI SISTEMI!

(foto: Franci Kotnik)

nam ga posodili v salonu Avtomobili Skornšek v 
Velenju, je bila modno bela karavanska različica 
mazde6TE plus, ki predstavlja srednjo izbiro med 
petimi razpoložljivimi nivoji opreme. Vse, kar sodi 
kzadovoljitvi običajnega voznika,je vtem paketu 
že vključeno, za bolj zahtevne pa sta na voljo še 
različici GTA in GT.

Ker smo mazdo6 karavan (uradno se imenuje 
sport combi) že vozili in se prepričali o njenih vr
linah, kaže tokrat opozoriti predvsem nato, kajje 
šestica pridobila z novim motorjem. Definitivno 
lahko potrdimo tako varčnost kot zmogljivosti. Če 
želite, lahko avto pospešuje skoraj dirkaško (po 
tovarniških podatkih potrebuje z mesta do 100 
kilometrov na uro le 8,3 sekunde), lahko pa lena
rite z natančnim šeststopenjskim menjalnikom in 
uživate pri redkih postankih na bencinskih 
servisih. Povprečne porabe, ki se lahko spusti tudi 
pod šest litrov na sto prevoženih kilometrov, sploh 
ni težko doseči.

Mazda6 sport combi je idealna izbira za vse 
tiste, ki ne marajo stiske s prostorom in želijo 
zanesljiv, udoben in kakovostno izdelan avto. 
Kvaliteta vgrajenih materialov in zelo dobro pod
vozje zagotavljata odlično počutje (beri: zado
voljstvo) tako voznika kot ostalih potnikov ne 
glede na dolžino relacije.

Franci Kotnik

Čebula velikanka

Stanku Pahovniku, po domače Spodnjemu Za
vratniku, iz Raduhe je uspelo pridelati kar 1,575 
kg težko čebulo. Njegovi pravijo, da še ni šla v 
solato, mi pa, da bo potrebno kar precej solate.



NAKUPOVALNI
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www.velejapark.si

I N T E R S P A R Vogete VOGELE SHOES

C e l j e  -  s kl a di š č e 
D - P e r

17/2009

Zavedamo se, da nekateri radi nakupujete, 
drugi pa se raje sprehajate.

Nam je uspelo skoraj nemogoče.
Združili smo prijetno s koristnim.

Ustvarili smo nakup med sprehodom!

HM  I NewVorkeR j

NAKUP MED SPREHODOM!

M
2 

C
en

te
r 

m
an

ag
em

en
t d

.o
.o

., 
Ju

rč
ko

va
 c

es
ta

 2
23

, 
lO

ilO
 L

ju
bl

ja
na

 
| 

HO
PA


